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ROMÂNIA 
JUDEŢUL HUNEDOARA 
MUNICIPIUL HUNEDOARA 
CONSILIUL LOCAL 

 

 
 
 

           PROCES – VERBAL 
încheiat cu ocazia şedinţei ordinare a Consiliului Local al Municipiului Hunedoara 

din  data de 31.08.2018 
 

Conducerea şedinţei este exercitată de d-nul Scurtu Raul Florin care a fost 
ales preşedinte de şedinţă prin Hotărârea Consiliului Local al Municipiului Hunedoara nr. 
296/2018 adoptată prin votul deschis al majorităţii consilierilor locali prezenți. Durata 
mandatului preşedintelui de şedinţă este de 2 luni. 

 

D-nul consilier Scurtu Raul: 
Se dă citire rugăciunii „Tatăl nostru”. 

 
D-nul consilier Scurtu Raul: 
“Domnilor consilieri, stimaţi invitaţi, declar deschisă şedinţa de astăzi a 

Consiliului Local al Municipiului Hunedoara, anunţându-vă că din totalul de 21 consilieri şi-
au înregistrat prezenţa până la această oră un număr de 19 consilieri. Lipsește d-na 
consilier Popovici Corina Virginia și d-na consilier Popa Mihaela. 

 

Vă informez că la şedinţa de astăzi participă de drept: domnul Primar Dan 
Bobouțanu și d-nul Secretar Laslău Militon Dănuţ. 

 
 Ca invitaţi participă directori, şefi de birouri şi servicii din cadrul Primăriei 

Municipiului Hunedoara precum și presa locală.” 
 
D-nul secretar Laslău Militon Dănuţ:  
„Instituţia Prefectului Judeţului Hunedoara nu a avut obiecţii până la data 

prezentei şedinţe, cu privire la legalitatea hotărârilor adoptate în şedinţele Consiliului Local 
din data de 31.07.2018, 10.08.2018 și 22.08.2018 . 

Procesele verbale ale şedinţelor anterioare, din data de 31.07.2018, 
10.08.2018 și 22.08.2018 au fost semnate de către Secretar, precum şi de către 
preşedinții şedinţelor anterioare şi se supun aprobării Consiliului Local. 

 
Procesele verbale se aprobă  în unanimitate - 19 voturi ”pentru”. 
 

D-nul consilier Scurtu Raul: 
 „Dau cuvântul d-lui primar  pentru a prezenta ordinea de zi.” 
 
 D-nul secretar Laslău Militon Dănuţ: 
„Înainte de a prezenta domnul Primar ordinea de zi vă rog să-mi permiteți să-

i propun domnului Primar retragerea punctului 16 de pe ordinea de zi, din motive care țin 
de verificări suplimentare cu privire la contractul de concesiune.” 

 
D-nul Primar Dan Bobouțanu: 

  „Propun suplimentarea ORDINII DE ZI prin introducerea după punctul 30 a 
următoarelor proiecte de hotărâre: 
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1. Proiect de hotărâre privind aprobarea documentației tehnico-economice faza 
Studiu de fezabilitate cu elemente de DALI și a indicatorilor tehnico-economici pentru 
obiectivul de investiţii ”Modernizarea transportului în municipiul Hunedoara prin investiții în 
transportul public ecologic – Coridorul Central”. 
 

2. Proiect de hotărâre privind aprobarea documentației tehnico-economice faza 
Studiu de fezabilitate cu elemente de DALI și a indicatorilor tehnico-economici pentru 
obiectivul de investiţii ”Modernizarea transportului în municipiul Hunedoara prin investiții în 
transportul public ecologic – Coridorul de Est”. 

 
3. Proiect de hotărâre privind aprobarea documentației tehnico-economice faza 

Studiu de fezabilitate cu elemente de DALI și a indicatorilor tehnico-economici pentru 
obiectivul de investiţii ”Modernizarea transportului în municipiul Hunedoara prin investiții în 
transportul public ecologic – Coridorul de Vest”. 

 
            4. Proiect de hotărâre privind aprobarea modificării Hotărârii Consiliului Local al 
Municipiului Hunedoara nr. 92/2017. 
 

            5. Proiect de hotărâre privind constatarea modificării elementelor de identificare a 
unor imobile străzi din Inventarul bunurilor care aparțin domeniului public al Municipiului 
Hunedoara. 
 
  De asemenea propunem retragerea de pe ordinea de zi a proiectului de 
hotărâre de la punctul 16, respectiv „ Proiect de hotărâre privind aprobarea transmiterii 
dreptului de concesiune asupra terenului  în suprafaţă de 192 mp, proprietate privată a 
Municipiului Hunedoara, situat în Hunedoara, str. George Enescu, înscris în CF 
Hunedoara nr.65537, nr. topografic 65537, aferent spațiului comercial, către Societatea T 
& O Prodcom SRL, actuala proprietară a spaţiului comercial cumpărat de la Societatea 
Probeni Dorcom SRL Hunedoara”. 
 

 D-nul consilier Scurtu Raul: 
„Supun la vot ordinea de zi modificată. Ordinea de zi, se aprobă în 

unanimitate, cu 19 voturi ”pentru”. 
 Ordinea de zi se va renumerota în mod corespunzător. 
 

După punctul 29 (renumerotat) al ordinii de zi, se va lua o pauză de 20 
de minute pentru studierea materialelor şi întocmirea avizelor comisiilor de 
specialitate pentru proiectele de hotărâre. 

 
”Cunoscându-se şi aprobându-se ordinea de zi, rog pe domnii consilieri care 

au un interes patrimonial, fie personal, fie prin soţ, soţie, afin sau rude până la gradul IV 
inclusiv, în problemele supuse dezbaterilor Consiliului local, să anunţe înainte de a intra în 
dezbaterea ordinii de zi, pentru a se consemna în procesul verbal. 

Vă aducem la cunoştinţă faptul că hotărârile adoptate de Consiliul local cu 
încălcarea dispoziţiilor art. 46 alin.(1) din Legea administraţiei publice locale nr. 215/2001, 
republicată, cu modificările şi completările ulterioare, sunt nule de drept. 

De asemenea vă aducem la cunoştinţă faptul că potrivit art.77 din Legea nr. 
393/2004 privind Statutul aleşilor locali,  „(1) … consilierii locali nu pot lua parte la 
deliberarea şi adoptarea de hotărâri dacă au un interes personal în problema supusă 
dezbaterii.  
                   (2) În situaţiile prevăzute la alin. (1), consilierii locali (…) sunt obligaţi să 
anunţe, la începutul dezbaterilor, interesul personal pe care îl au în problema respectivă.”  
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 Potrivit prevederilor art.81 din legea sus menţionată, Hotărârile adoptate cu 
nerespectarea dispoziţiilor art. 77, sunt nule de drept.  

Pentru ședința de astăzi propun ca modalitate de vot, votul deschis prin 
ridicarea mâinii. Supun la vot propunerea menționată, care se aprobă în unanimitate- 19 
voturi ”pentru”. 

 
La punctul 1 al ordinii de zi (se adoptă cu votul majorității consilierilor 

prezenți). Proiect de hotărâre privind conferirea titlului de “CETĂŢEAN DE ONOARE” al 
municipiului Hunedoara, domnului profesor Mircea NISTOR. 

 
D-nul consilier Scurtu Raul: 

                      „Sunt situații de conflict de interese/incompatibilități, la acest punct?” 
Nu sunt anunțate. 

 

Se dă cuvântul: 
 
-  D-lui primar care prezintă Expunerea de motive. 
 
D-nul Primar Dan Bobouțanu: 
”Temeiul legal al demersului nostru îl constituie prevederile Hotărârii 

Consiliului Local Hunedoara nr. 21/1997, privind aprobarea Regulamentului referitor la 
procedura de acordare a titlului de ”CETĂȚEAN DE ONOARE” al municipiului Hunedoara.  
                         Prin proiectul de hotărâre se propune conferirea titlului de ”CETĂȚEAN DE 
ONOARE” al municipiului Hunedoara, domnului profesor Mircea Nistor, pentru întreaga 
activitate profesională. 

           Domnul profesor s-a născut la Hunedoara în data de 2 octombrie 1960. A 
absolvit Liceul Teoretic de Matematică și Fizică din Hunedoara în 1979 și Facultatea de 
Fizică a Universității București în anul 1984. În perioada 1984—1997 a fost profesor la 
Liceul Industrial nr. 1 din Hunedoara, iar începând cu 1997 este profesor la Liceul de 
Informatică din Hunedoara - devenit începând cu 1 septembrie 1998 Colegiul Național de 
Informatică „Traian Lalescu”, prin unirea cu Școala Generală nr. 4. Este profesor cu Gradul 
I începând din anul 1996. 

           Foarte bine pregătit profesional, autodidact în domeniul informaticii, 
astrofizicii și roboticii, pedagog înnăscut, cu un rafinament deosebit al discursului didactic, 
fascinează generații de elevi prin modul simplu și provocator prin care prezintă fenomenul 
fizic.   

          A fost unul dintre artizanii înființării Liceului de Informatică din Hunedoara prin 
susținerea unui cerc de programare calculatoare la Liceul Industrial nr. 1 din Hunedoara în 
perioada 1985-1990. 

          Domnul profesor a fost și este un promotor al schimbării modului în care 
copiii învață fizica în școlile românești. Este autor de manuale și auxiliare școlare de fizică 
și științe, pentru clasele de gimnaziu și liceu, publicații care propun o abordare modernă cu 
accent pe învățarea prin experiența proprie a copilului. Elevii săi au la dispoziție un 
laborator dotat cu o rețea de laptopuri de unde pot accesa variante electronice ale 
manualelor sale, dar și alte materiale interactive.    

           Abordarea învățării pe bază de proiecte reprezintă o prioritate a domnului 
profesor, acesta sprijinindu-i pe elevi să  participe la diverse competiții, unde sunt apreciați 
și răsplătiți cu premii pentru munca și valoarea proiectelor lor. Multe dintre proiectele 
realizate au devenit materiale didactice în laboratorul de fizică al școlii.  

           Domnul profesor sprijină și pregătirea elevilor pentru olimpiadele școlare de 
fizică și științe, elevii dânsului obținând premii la etapele județene și naționale. 

            A fost coordonator zonal al proiectului AHR-Ora astrală a României (1998-
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1999), proiect național al Institutului Astronomic din București care și-a propus educarea 
prin și pentru astronomie a populației școlare, cu ocazia eclipsei de soare din 1999.  
             A fost, de asemenea, inițiator și coordonator al proiectului POSDRU cu 
finanțare europeană  O șansă europeană pentru copiii români, dedicat educației tehnico - 
științifice a copiilor proveniți din medii dezavantajate (2009-2013).  

            Anul 2016 aduce o nouă dimensiune activității domnului profesor: robotica 
de performanță pentru elevi. Sâmbătă de sâmbătă, iar în vacanțe aproape zilnic, 
profesorul împreună cu elevii au învățat să construiască roboți, au învățat să construiască 
viitorul.  

            La nivelul școlii s-a consolidat o echipă, care în martie 2017 reușește să se 
claseze pe locul al III-lea în clasamentul general al concursului național de robotică First 
Tech Challenge. La același concurs, în 2018, echipa reușește să obțină unul dintre 
premiile importante, Connect Award și să se claseze pe locul al II-lea al diviziei Coandă a 
concursului. 

            Datorită acestor rezultate remarcabile, domnul profesor a fost solicitat în 
luna mai a anului în curs, de către Asociația Nație prin Educație, organizatorul 
concursurilor de robotică pentru elevii din Romania, să formeze o echipă care să 
reprezinte România la a doua ediție a Olimpiadei Internaționale de Robotică First Global 
Challenge, organizată anul acesta în Mexic, în perioada 15-18 august 2018. 

 Dăruirea și spiritul de sacrificiu de care au dat dovadă elevii antrenați de 
domnul profesor la construirea si programarea unui nou robot, adaptat cerințelor de joc, 
sutele de ore de antrenament pentru a obține un punctaj cât mai bun, realizarea  robotului 
într-un timp record, au arătat că se poate.  Se poate ca să fii cel mai bun chiar dacă vii 
dintr-un oraș de provincie fără niciun fel de tradiție în robotică. Se poate să fii pe prima 
poziție în meciurile de calificare, să ai cel mai bun punctaj din concurs, să termini 
concursul fără nici o înfrângere, fiind parte a alianței câștigătoare a finalei, să ai cel mai 
bun robot din concurs și să respecți cel mai bine principiile FIRST ale competiției. 

Performanța obținută în concurs de echipa antrenată de domnul profesor 
Nistor Mircea este una de excepție, elevii obținând cinci medalii de aur, surclasând echipe 
cu resurse materiale și umane mult mai importante cum ar fi:  SUA, Germania, Singapore, 
Mexic etc. Va fi greu ca o altă echipă de robotică să egaleze vreodată performanța 
obținută de echipa domnului profesor Nistor! 

Pentru activitatea depusă de-a lungul anilor, domnul profesor Nistor Mircea a 
fost premiant al campaniei civice Premianții fără premii, în decembrie 2014 a primit 
Premiul Mentor pentru Excelență în educație din partea MOL Romania și al Fundației 
pentru Comunitate din Cluj Napoca în aprilie 2015, premii de excelență din partea 
Facultății de Fizică a Universității Timișoara și din partea Universității Politehnica 
Timișoara, iar în 2017 Premiul de excelență din partea Primăriei Hunedoara.  

Acordarea acestei distincții, de către Primăria și Consiliul Local al 
Municipiului Hunedoara, este o continuare onorantă a aprecierii de care se bucură în 
prezent domnul profesor Mircea Nistor.  
 

Se vizionează un film de la competiția din Mexic. 
 
D-nul Primar Dan Bobouțanu: 
” Evident că emoția ne cuprinde pe noi mai mult decât pe domnul profesor și 

echipa dânsului pentru că în Mexic au avut parte de sute de spectatori, cred că și la 
diferitele competiții nu s-au lăsat pătrunși de emoția publicului, concentrându-se pe ceea 
ce au de făcut, s-au concentrat foarte bine. Este o performanță care m-a făcut pe mine 
personal, atunci când am citit pe internet rezultatul, să exclam un singur cuvânt: 
formidabilii. Formidabil, formidabilii pentru că sunt mai mulți. Este o performanță mare, 
imens de mare nu doar pentru  Liceul Traian Lalescu și o văd în sală pe doamna director 
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Dorina Tănase, care a avut iarăși un rol determinant în crearea acestui cerc de elevi 
formidabili și o felicităm cu toții, o performanță și pentru Inspectoratul Școlar al Județului 
Hunedoara, în sală aflându-se și doamna inspector general Maria Ștefănie, felicitări și 
dumneavoastră, iar la final aplauzele cele mai multe, cele mai generoase cu recunoștință 
din partea noastră ca și conducători a acestui oraș le merită echipa de robotică, acești 
tineri minunați care au demonstrat că dintr-un oraș, fost oraș  monoindustrial, o generație 
de formidabili poate să ducă steagul României cu cinste și onoare în lumea întreagă 
arătând că Hunedoara și România are potențial. 

 Eu vă mulțumesc în numele administraţiei locale pentru munca pe care ați 
depus-o. Chiar dacă noi am acordat un sprijin, el a fost foarte, foarte mic în comparație cu 
munca pe care ați depus-o cu acești copii. Nu doar dumneavoastră trebuie să fiți onorat cu 
acest titlu ci și Municipiul Hunedoara este onorat că duceți această muncă de pionierat 
până la urmă în municipiul Hunedoara. Și ca să subliniez și să închei, Municipiul 
Hunedoara este onorat în acest moment că acceptați titlul de cetățean de onoare și vă 
mulțumim.” 

 
                    APLAUZE FURTUNOASE 
 
  D-nul profesor Mircea Nistor: 
  ” Vă imaginați că sunt extrem de copleșit de ceea ce mi se întâmplă, vă 
mulțumesc foarte mult pentru sprijinul pe care mi l-ați acordat atunci când ne pregăteam 
pentru concurs. Robotul care a fost în Mexic și care acum este aici deoparte, este făcut 
chiar din piesele kit-ului pe care ne-ați sprijinit să îl achiziționăm în timp util.  

E o imensă bucurie pentru mine că am reușit să fac aceste lucruri pentru 
Hunedoara, pentru orașul meu, sunt hunedorean și voi fii hunedorean până la capăt 
pentru că merităm să fim și noi cunoscuți în lume. Vă mulțumesc.” 
 
  D-nul consilier Scurtu Raul: 
  ” Mulțumim domnului profesor Mircea Nistor, mulțumim domnule primar.” 

 
 - Se prezintă raportul comisiei de Buget-aviz favorabil 
 - Se prezintă raportul comisiei Juridice-aviz favorabil 
 - Se prezintă raportul comisiei de Urbanism-aviz favorabil 
 - Se prezintă raportul comisiei de Comerț-aviz favorabil 
 - Se prezintă raportul comisiei de Cultură-aviz favorabil. 
 
În continuare se dă cuvântul d-lor consilieri. 
 
D-nul consilier Bădin Ion: 
”Mulțumesc, domnule președinte. Despre domnul profesor ce să mai 

spunem? CV-ul dânsului este extraordinar. Chiar îl întrebam înainte de începerea ședinței 
pe cine a avut mentor, profesor de fizică la liceul, actual Colegiu Iancu de Hunedoara, 
fostul Liceu nr. 1 teoretic mate-fizică. L-a avut pe regretatul profesor de fizică Conța, care 
mi-a fost și mie diriginte, Dumnezeu să-l odihnească, ați avut un mentor extraordinar. Fac 
o divagație, în 1974, 6 elevi de-ai dânsului din a XII-a, am dat examen la Timișoara, la 
Construcții și examenul dura, proba scrisă, 3 ore, după o oră jumătate toți 6 am ieșit afară, 
ne întrebau cei de acolo, nu ați știut, nu ați făcut ? Făcuserăm prea bine, eram pregătiți 
prea bine, vreau să spun că fizica ne-a salvat pe toți 6 și am intrat toți 6 la Institutul de la, 
Facultatea de Construcții, ne-a salvat fizica, poate dacă nu, nu intram și cine știe care ar fii 
fost calea mea. 

Performanța care ați obținut-o dumneavoastră sigur este extraordinar, este 
excepțională, mă așteptam ca până la această oră Președinția și Guvernul să vă 
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primească deja și să vă felicite pentru ceea ce ați obținut, încă nu e târziu. Domnule 
profesor, ați reușit…, poate îi luați și pe cei de la fotbal, în doi ani de zile, în nici doi ani de 
zile să luați o echipă, din 2016 și să o promovați și să câștigați și campionatul de fotbal, 
culmea, extraordinar. 

Eu personal vă urmăresc din 1998-1999 când a fost acel proiect național al 
Institutului Astronomic București, cu codița din 1999, erați mai rebel aveați plete, eu 
ziceam pozitiv, măi asta nu are toate țiglele pe cap. Nu știam ce performanță ați făcut dvs. 
cu acești tineri extraordinari. Sunt mândru că la vârsta asta sunt contemporan cu acești 
tineri. Este o mândrie extraordinară pentru Hunedoara. Echipa aproape în totalitate din 
Municipiul Hunedoara, iată ce a făcut la această a doua ediție a Olimpiadei Internaționale 
de Robotică First Global Challenge, din 15-18 august. Pe lângă titlul mondial încă 5 
medalii de aur. Nu sunt cuvinte de exprimat, este un minim ceea ce putem face noi 
Consiliul Local și Primăria Hunedoara pentru dvs. d-le profesor și pentru acești 
excepționali copii. Spun încă o dată, am urmărit tot ceea ce a apărut în presă, în zilele 
care s-au scurs de la această fantastică performanță. Le mulțumesc colegilor din media 
locală, presa scrisă și vorbită și vizuală, dar și ziarele centrale și necentrale. Poate ar fi 
trebuit și mai mult promovat acest eveniment, ne ocupăm de alte prostii și porcării pe 
anumite posturi comerciale de televiziune. 

Citeam, sigur unii dintre dvs. stimați adolescenți elevi, v-ați exprimat gândul 
de a studia în continuare în străinătate. Este un lucru foarte bun, dar inteligența 
românească, aș vrea să cred că după ce veți studia acolo, vă veți întoarce pe pământurile 
noastre, pentru că România are nevoie de dvs..  Dvs. trebuie să fiți un nou restart pentru 
această țară, inteligența românească este la fel și ea trebuie folosită pentru Poporul 
Român, pentru că este păcat de țara asta bogată pe care o avem și unii dintre noi nu mai 
știm să o prețuim. 

Pentru că suntem în anul centenarului, un an al centenarului care ar trebui să 
ne unească nu să ne dezbine. Poate că o dată cu performanța dvs. se va reuși acest lucru 
până la 1 Decembrie și tizul dvs. d-le profesor, care a ajuns președintele, în ghilimele, că 
ați predat aceeași materie, dl. președinte al țării, dvs. ați făcut enorm pentru România, 
dânsul încă nu a făcut aproape nimic. Dați-mi voie să vă ofer din partea mea, în 
recunoștință, pentru că v-am văzut și acolo în Mexic, emoțiile pe care le-ați trăit și cu 
tricolorul, să vă ofer și eu câte un mic steag cu tricolorul țării noastre. Sunteți formidabili.” 

 
D-nul consilier Mureșan Vasile: 
”Stimați colegi, stimați invitați, sunt mândru că am fost coleg cu dl. profesor în 

anii ”80. Este un profesor creativ, iubit de copii și de colegi, dovadă și faptul că alături ce 
dânsul sunt elevii, este directoarea, este d-na inspector general, sunt colegi. 

Dl.  profesor Mircea Nistor este mai mult decât un visător, este un vizionar, 
dacă în anii “80 a făcut un cerc de informatică, multe cercuri de fizică, de astronomie, de 
robotică, cred că merită subliniat și faptul că a insistat foarte mult ca la grupul școlar să fie 
introduse în fiecare an clase de informatică, astfel încât atunci când pe verticală s-a ajuns 
la 8 clase de informatică, a fost posibil la introducerea în rețea la Liceul de Informatică, în 
același context în care a fost introdus și Liceul Economic.  

Aș spune doar două fapte: a insistat 4 ani la rând să se introducă clase de 
informatică în grupul metalurgic, într-o vreme în care cei mai mulți nu înțelegeau care este 
informatica. Atunci gândeam că Combinatul va ajunge altfel și de aceasta introduceam 
clase de informatică și de economie. Îmi aduc aminte că în iarna lui “91, pentru două 
calculatoare am mers la București într-o camionetă cu prelată, atât de mare era pasiunea 
d-lui profesor. 

Aș încheia felicitând-ul pe dl. profesor și echipa dânsului. Mulțumesc.” 
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D-nul consilier Muzsic Robert Eugen: 
”Vreau să încep și eu prin al felicita pe dl. profesor Mircea Nistor pentru 

această mare performanță care a realizat-o împreună cu elevii dânsului și aș veni cu o 
propunere d-le primar, către dvs. și către colegii din Consiliul Local: ca într-o ședință 
viitoare și acești elevi minunați să fie făcuți Cetățean de Onoare, pentru că consider că 
merită pe deplin acest titlu alături de dl. profesor. Au muncit împreună, sub îndrumarea 
dânsului, sub îndrumarea d-nei directoare, sub îndrumarea d-nei inspector general și 
consider că acest titlu de Cetățean de Onoare îl merită pe deplin acești tineri, pentru că 
ne-au reprezentat cu cinste și onoare în această competiție internațională. 

 Vă felicit dragi elevi, vă felicit d-le profesor și sper să ne revedem curând, 
primind și dvs. dragi elevi, acest titlu de Cetățean de Onoare al Municipiului Hunedoara 
pentru că îl meritați.” 

 
D-nul consilier Ardelean Daniel Cosmin: 
”Pentru mine performanța d-lui profesor, să știți că nu a fost deloc 

întâmplătoare. Îmi aduc aminte, ne cunoaștem cam de mult, din 1984, când d-na dânsului, 
d-na Luminița prezentă, mi-a fost dirigintă în clasa a 9-a și ceea ce pot să spun despre dl. 
profesor este că mi-a îndrumat pașii spre domeniul tehnic, pe care l-am urmat după ce în 
treapta a două, în anii 86-88 l-am avut profesor la clasă, la fizică. Mi-a deschis apetitul 
spre această materie și pot să spun că la examen, poate că un procent de 20-30 poate 
50% din reușita mea la facultate, a fost dedicată prin truda d-lui profesor Mircea Nistor. 

De atunci ținem legătura, avem o legătură foarte bună cu d-na și d-nul 
profesor Nistor și tocmai de aceasta spun că nu a fost nici o surpriză victoria extraordinară 
pe care au obținut-o în Mexic și pentru care țin să-i felicit din tot sufletul. Sper ca în 
continuare acest grup de elevi să țină steagul sus, al României, pentru că e mult mai greu 
să te menții decât să ajungi acolo sus.  

Încă o dată felicitări și toate cele bune.” 
 
D-nul consilier Voinia Claudiu: 
”În primul rând felicitări echipei de elevi, felicitări d-lui profesor Mircea Nistor. 

Rezultatul este incredibil, nu aș fi crezut, eu unul personal, că este posibil să batem la un 
concurs de robotică toate națiile acestei Lumi. A fost posibil prin pasiunea d-lui profesor, 
prin încrederea în ceea ce știe și mai ales prin ceea ce a transmis unei generații foarte 
talentate de elevi. Poate acești copii reprezintă o șansă pentru Hunedoara. O șansă spre 
mai bine, România în mare dar eu mă gândesc la orașul nostru. 

 Acești copii au făcut fericite familiile lor. Sunt convins că s-au întors acasă și 
au văzut mulțumire și satisfacție pe chipurile familiilor lor, din care fac parte, dar nu numai 
atât, școala se mândrește cu ei, Inspectoratul Școlar. Acum, cred că întreg orașul se 
mândrește cu acești copii extrem de talentați. Sunt convins că viața profesională a lor este 
abia la început, vor mai avea rezultate, îmi doresc să ținem minte recunoașterea primită 
din partea Primăriei și a Consiliului Local al Municipiului Hunedoara din acest moment și 
să ne oblige să le acordăm o nouă recunoaștere. Mulțumesc.” 

 
D-na director Dorina Tănase: 
”Bună ziua tuturor. Suntem mândri de echipa de aur a României, de echipa 

de aur a Colegiului Național de Informatică Traian Lalescu din Hunedoara. Toate aceste 
medalii au fost posibile pentru că am avut o echipă, la colegiu la noi există o echipă, 
plecând de la îngrijitor și până la director. Împreună cu d-nul profesor am întâmpinat 
greutăți. Greutăți atunci când a fost vorba de bani. Am venit la primărie, am mers la 
sponsori, cărora le mulțumesc din suflet pentru sprijinul acordat. Au fost oameni care au 
crezut în noi și care ne-au sprijinit. 
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Primăria a fost alături de noi așa cum spunea mai devreme colegul nostru. 
Mulțumim d-lui primar pentru acest moment. Este o onoare pentru colegiu, pentru mine ca 
și coleg să fie Cetățean de Onoare d-nul profesor Nistor Mircea. Merită din plin, știm acest 
lucru și vă mulțumim d-le primar încă o dată! Mulțumim d-lor consilieri că sunteți de acord 
cu acest lucru. Am auzit numai cuvinte frumoase referitor la colegiu, la copii și vă 
mulțumim pentru tot sprijinul acordat de-a lungul timpului. Aceste premii ne onorează dar 
ne și obligă foarte mult. Să știți că de aici încolo pretențiile sunt mult mai mari și vom avea 
nevoie de mai mulți bani. Așa că o să vă rugăm să fiți alături de noi și să nu ne uitați atunci 
când din partea colegiului o să primiți anumite solicitări. 

 Vă mulțumim și vă așteptăm și la noi la școală.” 
 
D-nul Primar Dan Bobouțanu: 
”D-na director, am făcut terenul de competiție dar și terenul de antrenament, 

am promis și acum facem unul mare în curtea școlii. Aveți toată susținerea Consiliului 
Local.” 

 
D-na inspector general Maria Ștefanie: 
”Stimate d-le primar, stimată doamnă viceprimar, d-le președinte de ședință, 

d-lor și doamnelor consilier ai Municipiului Hunedoara, d-le profesor, dragi elevi, stimați 
invitați sunt deosebit de onorată să particip azi la acest eveniment atât de important pentru 
Municipiul Hunedoara și pentru învățământul preuniversitar hunedorean. Sigur că suntem 
extrem de mândrii și de fericiți pentru această performanță deosebită obținută de echipa 
robotix Hunedoara îndrumată de d-nul profesor Mircea Nistor. Cu acest prilej le transmit 
felicitările noastre și le mulțumesc pentru că au arătat Lumii întregi cât de buni pot fi 
românii, mai ales tinerii și dascălii din Hunedoara. Mulțumim foarte mult pentru munca și 
preocuparea dvs. și cred că o să vă păstrați această pasiune și în continuare veți 
desfășura activități care să conducă la noi și noi performanțe și rezultate. Sigur că aceste 
rezultate pot fi obținute prin muncă, implicare, responsabilitate dare trebuie să ai și 
resursele necesare și de aceea vreau să-mi exprim considerația și admirația față de 
reprezentanții autorității publice locale din Municipiul Hunedoara. 

Îi mulțumesc personal d-lui primar Dan Bobouțanu pentru sprijinul pe care l-a 
acordat tuturor unităților din Municipiul Hunedoara și pentru modul în care încurajează și 
acordă suportul necesar pentru ceea ce înseamnă performanță și excelență în educație. 
Vă mulțumesc foarte mult d-le primar pentru modul în care ați expus motivele pentru 
proiectul de azi, acela de a acorda titlul de Cetățean de Onoare pentru d-nul Mircea Nistor. 
Ați făcut-o într-un mod cu totul deosebit, mulțumim foarte mult pentru această inițiativă, le 
mulțumesc tuturor consilierilor locali pentru că sprijină și susțin aceste proiecte. 

 Vă doresc tuturor multă putere de muncă, multă sănătate și cu toții să avem 
parte de astfel de evenimente, evenimente care așa cum spunea d-na director, ne obligă 
și ne dau un imbold să mergem mai departe. Să mergem mai departe și să aducem un 
plus de valoare în toate domeniile de activitate, dar primul trebuie să fie educația, pentru 
că educația este cea care stă la baza dezvoltării societății și doar așa societatea poate să 
progreseze, dacă avem un învățământ de calitate și dacă avem oameni care sprijină 
educația. Iată că performanța din acest an, a demonstrat că avem. 

Mulțumesc și eu sponsorilor și tuturor celor care au avut încredere în acești 
elevi și în d-nul profesor. Mulțumesc foarte mult tuturor!” 

 
  Întrucât nu mai sunt înscrieri la cuvânt se trece la votarea titlului hotărârii, la 
votarea pe articole şi a hotărârii pe ansamblu. 

Titlul hotărârii se aprobă  în unanimitate  
                      Art.1- 3 se aprobă în unanimitate 

Hotărârea nr.309/2018 se aprobă  în unanimitate  
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În continuare, domnul Primar acordă Diploma de Cetățean de Onoare  
d-lui profesor Mircea Nistor. 

 
La punctul 2 al ordinii de zi (se adoptă cu votul majorității consilierilor 

în funcție). Proiect de hotărâre privind aprobarea alocării sumei de 23.000 lei din bugetul 
local al municipiului Hunedoara pentru premierea elevilor și profesorului coordonator din 
cadrul Colegiului Național de Informatică „Traian Lalescu” Hunedoara, care au obținut 
rezultate deosebite la Olimpiada Internațională de Robotică “First Global Challenge” din 
Mexic.  
 

D-nul consilier Scurtu Raul: 
                      „Sunt situații de conflict de interese/incompatibilități, la acest punct?” 
Nu sunt anunțate. 
 

Se dă cuvântul: 
 
-  D-lui primar care prezintă Expunerea de motive. 
 
D-nul Primar Dan Bobouțanu: 
”Sigur că da, împreună cu domnul profesor a venit și echipa de aur. 

Formidabilii, așa cum am spus-o cu ceva timp în urmă și pentru care Consiliu Local acordă 
un premiu simbolic până la urmă, pentru a recompensa într-un fel efortul și acea medalie 
pe care o poartă fiecare cu mândrie la gât. În aplauzele noastre îl rog să se prezinte pe 
elevul Vârțan Răzvan Nicolae. Poate ne spune și el două cuvinte.” 

 
Vârțan Răzvan Nicolae – elev C.N. I. ”Traian Lalescu Hunedoara” – 

participant Olimpiada Internațională de Robotică”First Global Challenge” din Mexic: 
”Mulțumesc. În primul rând, mulțumim pentru că organizați astăzi acest 

eveniment pentru noi. Cred că este pentru prima oară când primim la acest nivel 
recunoștința tuturor hunedorenilor și este pentru noi un lucru deosebit. Am să vorbesc, 
bineînțeles în numele elevilor. În primul rând, cred că această inițiativă de a acorda d-lui 
profesor titlul de cetățean de onoare, este extraordinară pentru că ne-a schimbat nouă 
destinele, ne-a ajutat să obținem această performanță extraordinară și nu doar atât, a 
schimbat destinele a generații de elevi și i-a îndrumat către calea asta a tehnologiei și i-a 
ajutat să ajungă oameni extraordinari și pentru asta vă mulțumesc în numele tuturor.  

Ca să spun și două cuvinte în numele elevilor, am auzit mai înainte că 
Hunedoara nu are o tradiție în robotică, eu cred că acum are o tradiție în robotică la nivel 
internațional și cred că vă vom garanta, în numele tuturor, că vom veni să facem ceva în 
România, nu în afară.” 

 
În continuare, domnul Primar acordă diplomele elevilor de la C.N.I. 

”Traian Lalescu” Hunedoara, membrii echipei participante la Olimpiada 
Internațională de Robotică ”First Global Challenge” din Mexic”. 

 
 - Se prezintă raportul comisiei de Buget aviz favorabil 
 - Se prezintă raportul comisiei Juridice-aviz favorabil 
 - Se prezintă raportul comisiei de Comerț-aviz favorabil 

    - Se prezintă raportul comisiei de Cultură-aviz favorabil. 
 
În continuare se dă cuvântul d-lor consilieri. 
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D-nul consilier Giurgiu Radu Bogdan: 
”D-le Bobouțanu, d-lor consilieri, mă bucur că valoarea profesorilor și tinerilor 

implicați în proiectul de tip olimpic ”First Global Challenge”, este recunoscut și de aceea 
doresc să precizez că așteptările dascălilor și elevilor nu se rezumă doar la premieri ci și la 
un sprijin constant, uneori chiar dacă este nevoie de bani, de care aceștia au nevoie pe tot 
parcursul anului atunci când se pregătesc pentru asemenea manifestări ce fac cinste țării 
dar și orașului. De aceea vă atrag atenția că greul abia începe. Într-o țară ce nu investește 
în tineri, într-o țară în care Ministerul Învățământului este neputincios prin incompetența 
demonstrată de-a lungul anilor, este cazul ca măcar Primăria să înțeleagă că viitorul nu-l 
reprezentăm noi, ci copiii din această sală iar dacă ei vor părăsi orașul sau mai grav țara, 
singurii ce vor pierde sunt generațiile viitoare ce nu vor avea la dispoziție modele de 
excepție. 

 Stimați colegi, vă rog să nu ne oprim doar la această premiere. De acum 
înainte să anticipăm, în loc să reacționăm. Să înțelegem unde este necesitatea și să o 
sprijinim pe mai departe, astfel acțiunile noastre să genereze noi campioni. Acești tineri 
hunedoreni nu au reușit datorită nouă sau sistemului, ci fiindcă i-a unit o pasiune și un lider 
Mircea Nistor, așa că oferiți-le tuturor celor pasionați, tuturor celor care sprijină știința, 
tehnica, cultura sau sportul, sprijinul necesar pentru ca generația de mâine să fie mai bună 
decât cea de astăzi. Mulțumesc.” 

 

Întrucât nu mai sunt înscrieri la cuvânt se trece la votarea titlului hotărârii, la 
votarea pe articole şi a hotărârii pe ansamblu. 

 
Titlul hotărârii se aprobă  în unanimitate  

                      Art.1- 4 se aprobă în unanimitate 
Hotărârea nr.310/2018 se aprobă  în unanimitate. 
 
D-nul Primar Bobouțanu Dan: 
”Aș vrea ca în încheierea acestei mici festivități să-i acordăm Cezarului, ce 

este al Cezarului. Îl invităm încă o dată pe domnul profesor Mircea Nistor să ne 
împărtășească puțin poate chiar din planurile de viitor a echipei de robotică. Evident că noi 
întotdeauna, cel puțin acest Consiliu Local cu siguranță și celelalte Consilii Locale 
dinaintea noastră, nu doar au reacționat, au și anticipat. Iar anticiparea noastră a fost 
bună, pentru că am susținut, dumneavoastră ați susținut financiar această echipă, iar pe 
viitor evident că vom face acest lucru de câte ori ni se cere sprijinul și nu doar echipei de 
la Colegiul ”Traian Lalescu”, ci tuturor celor din Municipiul Hunedoara. Vă rog, domnule 
profesor.” 

 
D-nul Mircea Nistor – Profesor C.N.I. ”Traian Lalescu”, liderul echipei 

participante la Olimpiada Internațională de Robotică ”First Global Challenge” din 
Mexic”.  

”Nu este vorba de planuri de viitor pentru echipă, ci pentru echipe. Avem 
intenția să pornim două noi echipe, una de aceiași talie, dar cu copii mai mici, cu juniori și 
una pentru începători, o echipă de pitici. Adică noi triplăm numărul de echipe începând din 
zilele acestea chiar. Asta înseamnă nevoie de spațiu, asta înseamnă foarte multe cheltuieli 
legate de componente suplimentare de care avem nevoie, dar sunt convins după ce am 
văzut astăzi că putem miza pe sprijinul dumneavoastră, al tuturor. Vă mulțumim.” 

 
D-nul Primar Bobouțanu Dan: 
”Vă mulțumim și noi. Noi vom continua ședința, pe dvs. vă așteaptă presa.” 
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La punctul 3 al ordinii de zi (se adoptă cu votul a 2/3 din numărul  
consilierilor în funcție). Proiect de hotărâre privind acceptarea donației propuse de către 
societatea Lisa Draxlmaier Autopart Romania SRL și societatea DAR Draxlmaier 
Automotive SRL, având ca obiect Sistem de control acces și pontaj (MF520810503), 
calculator HP Compaq PRO 6300 Microtower PC c014321 (MF269202538) și 1500 bucăți 
cartele. 

 
D-nul consilier Scurtu Raul: 

                      „Sunt situații de conflict de interese/incompatibilități, la acest punct?” 
Nu sunt anunțate. 

   
Se dă cuvântul: 
 
 - D-lui primar care prezintă Expunerea de motive. 
 - Se prezintă raportul comisiei de Buget- aviz favorabil 
 - Se prezintă raportul comisiei Juridice- aviz favorabil 
 - Se prezintă raportul comisiei de Urbanism- aviz favorabil 
 - Se prezintă raportul comisiei de Comerț- aviz favorabil 
 - Se prezintă raportul comisiei de Cultură - aviz favorabil; 

 

Întrucât nu sunt înscrieri la cuvânt, se trece la votarea titlului hotărârii, la 
votarea pe articole şi a hotărârii pe ansamblu. 
 

Titlul hotărârii se aprobă în unanimitate 
Art. 1-6  se aprobă în unanimitate. 
Hotărârea nr.311/2018 se aprobă în unanimitate. 
 

La punctul 4 al ordinii de zi (se adoptă cu votul majorității consilierilor 
prezenți). Proiect de hotărâre privind aprobarea modificării și completării Anexei la 
Hotărârea Consiliului Local al Municipiului Hunedoara nr. 435/2017 privind ”Planul de 
Mobilitate Urbană Durabilă (PMUD) a Municipiului Hunedoara pentru perioada 2016-
2023”, cu modificările şi completările ulterioare. 

 
D-nul consilier Scurtu Raul: 

                      „Sunt situații de conflict de interese/incompatibilități, la acest punct?” 
Nu sunt anunțate. 

      
Se dă cuvântul: 
 
-  D-lui primar care prezintă Expunerea de motive. 
 - Se prezintă raportul comisiei de Buget-  aviz favorabil. 
 - Se prezintă raportul comisiei Juridice-  aviz favorabil. 
 - Se prezintă raportul comisiei de Urbanism-  aviz favorabil. 
 - Se prezintă raportul comisiei de Comerț-  aviz favorabil. 
 - Se prezintă raportul comisiei de Cultură-  aviz favorabil. 
 

Întrucât nu sunt înscrieri la cuvânt, se trece la votarea titlului hotărârii, la 
votarea pe articole şi a hotărârii pe ansamblu. 

 

Titlul hotărârii se aprobă în unanimitate 
Art. 1-3  se aprobă în unanimitate. 
Hotărârea nr.312/2018 se aprobă în unanimitate. 
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La punctul 5 al ordinii de zi (se adoptă cu votul majorității consilierilor 
în funcție). Proiect de hotărâre privind aprobarea rectificării bugetului de venituri şi 
cheltuieli pe anul 2018 al  Societății SALUBPREST HUNEDOARA S.R.L. 
 

D-nul consilier Scurtu Raul: 
                      „Sunt situații de conflict de interese/incompatibilități, la acest punct?” 
Nu sunt anunțate. 

  
Se dă cuvântul: 
 
-  D-lui primar care prezintă Expunerea de motive. 
 - Se prezintă raportul comisiei de Buget-  aviz favorabil; 
 - Se prezintă raportul comisiei Juridice-  aviz favorabil; 
 - Se prezintă raportul comisiei de Urbanism-  aviz favorabil; 
 - Se prezintă raportul comisiei de Comerț-  aviz favorabil; 
 - Se prezintă raportul comisiei de Cultură-  aviz favorabil; 
 
Întrucât nu sunt înscrieri la cuvânt, se trece la votarea titlului hotărârii, la 

votarea pe articole şi a hotărârii pe ansamblu. 
 
Titlul hotărârii se aprobă în unanimitate 
Art. 1-3  se aprobă în unanimitate. 
Hotărârea nr.313/2018 se aprobă în unanimitate. 

La punctul 6 al ordinii de zi (se adoptă cu votul a 2/3 din numărul 
consilierilor  în funcţie). Proiect de hotărâre privind aprobarea încheierii unui act 
adiţional la contractul de închiriere numărul 399/409/13.07.2018, având ca obiect 
închirierea căsuței de lemn nr. 1, situată în curtea exterioară a Castelului Corvinilor, cu 
destinația de comerț și alimentație publică. 
 

D-nul consilier Scurtu Raul: 
                     „Sunt situații de conflict de interese/incompatibilități, la acest punct?” 
Nu sunt anunțate. 

Se dă cuvântul: 
 
-  D-lui primar care prezintă Expunerea de motive. 
-  Se prezintă raportul comisiei de Buget-  aviz favorabil; 
-  Se prezintă raportul comisiei Juridice-  aviz favorabil; 

                     -  Se prezintă raportul comisiei de Comerț-  aviz favorabil; 
-  Se prezintă raportul comisiei de Cultură-  aviz favorabil; 
 
D-nul secretar Laslău Militon Dănuţ: 
”D-nul președinte, dacă îmi permiteți o mică precizare aș avea de făcut. În 

preambulul hotărârii a apărut o eroare, la Legea 215/2001, o eroare din calculator, este 
115. Rog a se corecta cu cadrul legal corespunzător, 215/2001.” 

 
Întrucât nu sunt înscrieri la cuvânt, se trece la votarea titlului hotărârii, la 

votarea pe articole şi a hotărârii pe ansamblu. 
 
Titlul hotărârii se aprobă în unanimitate 
Art. 1-4  se aprobă în unanimitate. 
Hotărârea nr.314/2018 se aprobă în unanimitate. 
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La punctul 7 al ordinii de zi (se adoptă cu votul a 2/3 din numărul 
consilierilor în funcție). Proiect de hotărâre privind aprobarea încheierii unui act adiţional 
la contractul de închiriere numărul 386/256/05.06.2018, având ca obiect închirierea 
căsuței de lemn nr.2, situată în curtea exterioară a Castelului Corvinilor, cu destinația de 
comerț și alimentație publică. 

 
D-nul consilier Scurtu Raul: 

                     „Sunt situații de conflict de interese/incompatibilități, la acest punct?” 
Nu sunt anunțate. 

  
Se dă cuvântul: 
 
-  D-lui primar care prezintă Expunerea de motive. 
-  Se prezintă raportul comisiei de Buget-  aviz favorabil; 
-  Se prezintă raportul comisiei Juridice-  aviz favorabil; 

                     -  Se prezintă raportul comisiei de Comerț-  aviz favorabil; 
-  Se prezintă raportul comisiei de Cultură-  aviz favorabil; 
 
Întrucât nu sunt înscrieri la cuvânt, se trece la votarea titlului hotărârii, la 

votarea pe articole şi a hotărârii pe ansamblu. 
 
Titlul hotărârii se aprobă în unanimitate 
Art. 1-4  se aprobă în unanimitate. 
Hotărârea nr.315/2018 se aprobă în unanimitate. 
 
La punctul 8 al ordinii de zi (se adoptă cu votul a 2/3 din numărul 

consilierilor în funcție). Proiect de hotărâre privind aprobarea încheierii unui act adiţional 
la contractul de închiriere numărul 398/408/13.07.2018, având ca obiect închirierea 
căsuței de lemn nr. 3, situată în curtea exterioară a Castelului Corvinilor, cu destinația de 
comerț și alimentație publică. 

 
D-nul consilier Scurtu Raul: 

                     „Sunt situații de conflict de interese/incompatibilități, la acest punct?” 
Nu sunt anunțate. 

  
Se dă cuvântul: 
 
-  D-lui primar care prezintă Expunerea de motive. 
-  Se prezintă raportul comisiei de Buget-  aviz favorabil; 
-  Se prezintă raportul comisiei Juridice-  aviz favorabil; 

                     -  Se prezintă raportul comisiei de Comerț-  aviz favorabil; 
-  Se prezintă raportul comisiei de Cultură-  aviz favorabil; 
 
Întrucât nu sunt înscrieri la cuvânt, se trece la votarea titlului hotărârii, la 

votarea pe articole şi a hotărârii pe ansamblu. 
 

Titlul hotărârii se aprobă în unanimitate 
Art. 1-4  se aprobă în unanimitate. 
Hotărârea nr.316/2018 se aprobă în unanimitate. 
 

  La punctul 9 al ordinii de zi (se adoptă cu votul a 2/3 din numărul 
consilierilor în funcție). Proiect de hotărâre privind aprobarea încheierii unui act adiţional 
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la contractul de închiriere numărul  387/258/06.06.2018, având ca obiect închirierea 
căsuței de lemn nr. 4, situată în curtea exterioară a Castelului Corvinilor, cu destinația de 
comerț și alimentație publică. 

 

D-nul consilier Scurtu Raul: 
                     „Sunt situații de conflict de interese/incompatibilități, la acest punct?” 
Nu sunt anunțate. 

  
Se dă cuvântul: 
 
-  D-lui primar care prezintă Expunerea de motive. 
-  Se prezintă raportul comisiei de Buget-  aviz favorabil; 
-  Se prezintă raportul comisiei Juridice-  aviz favorabil; 

                     -  Se prezintă raportul comisiei de Comerț-  aviz favorabil; 
-  Se prezintă raportul comisiei de Cultură-  aviz favorabil; 

 
D-nul secretar Laslău Militon Dănuţ: 
”D-nul președinte, dacă îmi permiteți, aceeași eroare ca la hotărârea 

precedentă, în loc de Legea 215/2001, din calculator a ieșit 415. Rog a se corecta cu 
cadrul legal corespunzător, 215/2001.” 
 

Întrucât nu sunt înscrieri la cuvânt, se trece la votarea titlului hotărârii, la 
votarea pe articole şi a hotărârii pe ansamblu. 

 

Titlul hotărârii se aprobă în unanimitate 
Art. 1-4  se aprobă în unanimitate. 
Hotărârea nr.317/2018 se aprobă în unanimitate. 
 
La punctul 10 al ordinii de zi (se adoptă cu votul a 2/3 din numărul 

consilierilor în funcție). Proiect de hotărâre privind aprobarea încheierii unui act adiţional 
la contractul de închiriere numărul 388/259/06.06.2018, având ca obiect închirierea 
căsuței de lemn nr. 5, situată în curtea exterioară a Castelului Corvinilor, cu destinația de 
comerț și alimentație publică. 

 
D-nul consilier Scurtu Raul: 

                     „Sunt situații de conflict de interese/incompatibilități, la acest punct?” 
Nu sunt anunțate. 

  
Se dă cuvântul: 
 
-  D-lui primar care prezintă Expunerea de motive. 
-  Se prezintă raportul comisiei de Buget-  aviz favorabil; 
-  Se prezintă raportul comisiei Juridice-  aviz favorabil; 

                     -  Se prezintă raportul comisiei de Comerț-  aviz favorabil; 
-  Se prezintă raportul comisiei de Cultură-  aviz favorabil; 
 
D-nul secretar Laslău Militon Dănuţ: 
”D-nul președinte, dacă îmi permiteți, aceeași eroare ca la hotărârea 

precedentă, în loc de Legea 215/2001, din calculator a ieșit 515. Rog a se corecta cu 
cadrul legal corespunzător, 215/2001.” 

 
Întrucât nu sunt înscrieri la cuvânt, se trece la votarea titlului hotărârii, la 
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votarea pe articole şi a hotărârii pe ansamblu. 
 

Titlul hotărârii se aprobă în unanimitate 
Art. 1-4  se aprobă în unanimitate. 
Hotărârea nr.318/2018 se aprobă în unanimitate. 
 
La punctul 11 al ordinii de zi (se adoptă cu votul  a 2/3 din numărul  

consilierilor în funcție). Proiect de hotărâre privind închirierea prin licitaţie publică a unui 
spațiu în suprafață de 27,15 mp, biroul nr. 8, etajul 2, situat în incinta clădirii Sitului 
Industrial „Structură de Sprijinire a Afacerilor” („SSA”) din Municipiul Hunedoara, în vederea 
folosirii acestuia ca birou. 
 

D-nul consilier Scurtu Raul: 
                      „Sunt situații de conflict de interese/incompatibilități, la acest punct?” 
Nu sunt anunțate 

 
Se dă cuvântul: 
 
-  Dlui primar care prezintă Expunerea de motive. 
- Se prezintă raportul comisiei de Buget -aviz favorabil; 
- Se prezintă raportul comisiei Juridice -aviz favorabil; 
- Se prezintă raportul comisiei de Urbanism -aviz favorabil; 
- Se prezintă raportul comisiei de Comerț -aviz favorabil; 
 - Se prezintă raportul comisiei de Cultură -aviz favorabil; 
 
Întrucât nu sunt înscrieri la cuvânt, se trece la votarea titlului hotărârii, la 

votarea pe articole şi a hotărârii pe ansamblu. 
 

Titlul hotărârii se aprobă în unanimitate. 
Art.1-3 se aprobă în unanimitate. 
Având în vedere faptul că art. 4 din cadrul proiectului de hotărâre are 

caracter individual (cu privire la persoane) votul va fi secret.  
Se ia o pauză de 5 minute pentru numărarea voturilor şi încheierea 

procesului-verbal de către comisia de validare. 
 
Comisia de validare, numită în temeiul art.31, alin.(2), şi art.45 alin.(1) din 

Legea administraţiei publice locale nr.215/2001, republicată, cu modificările şi completările 
ulterioare, aprobată prin Hotărârea nr.212/2016 a Consiliului Local al Municipiului 
Hunedoara cu modificările și completările ulterioare, în următoarea componenţă: 
 
1. Popovici Corina Virginia – preşedinte 
2. Fărcaş Bianca - Magdalena – secretar 
3. Giurgiu Radu Bogdan – membru  
4. Kofity Zoltan – membru  
5. Borca-Lucan Laura Valentina – membru 
 

Procedând la numărarea buletinelor de vot privind stabilirea componenţei 
comisiei în vederea organizării şi desfăşurării licitaţiei pentru închirierea prin licitaţie 
publică a unui spațiu în suprafață de 27,15 mp, biroul nr. 8, etajul 2, situat în incinta clădirii 
Sitului Industrial „Structură de Sprijinire a Afacerilor”(„SSA”) din Municipiul Hunedoara, în 
vederea folosirii acestuia ca birou, a constatat următoarele: 
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- Ponta Cristina – Administrator public – preşedinte 19 voturi “pentru” 
- Schiau Nicolae – inspector de specialitate Compartiment de Relații cu Investitorii –                  
                                                                                                      membru 19 voturi “pentru” 
- Pahonțu Cristina Marcela – Inspector Compartiment Concesiuni, închirieri – membru 19   
                                                                                                                         voturi “pentru” 
- Muntean Ioan – Consilier Birou Urbanism – membru 19 voturi “pentru” 
- Ștefan Gențiana Claudia – consilier juridic Compartiment Relații și Secretariat Consiliul  
                                                                                         Local – membru 19 voturi “pentru” 
                         

În urma acestor rezultate, comisia în vederea organizării şi desfăşurării 
licitaţiei publice amintită mai sus,  este următoarea: 
 
- Ponta Cristina – Administrator public - preşedinte; 
- Schiau Nicolae – inspector de specialitate Compartiment de Relații cu Investitorii -   
                                                                                                                                  membru; 
- Pahonțu Cristina Marcela – Inspector Compartiment Concesiuni, închirieri – membru; 
- Muntean Ioan – Consilier Birou Urbanism – membru; 
- Ștefan Gențiana Claudia – consilier juridic Compartiment Relații și Secretariat Consiliul  
                                                                                                                      Local – membru 
 
 
            Procedând la numărarea buletinelor de vot privind stabilirea membrilor de 
rezervă ai comisiei în vederea organizării şi desfăşurării licitaţiei pentru închirierea prin 
licitaţie publică a unui spațiu în suprafață de 27,15 mp, biroul nr. 8, etajul 2, situat în incinta 
clădirii Sitului Industrial „Structură de Sprijinire a Afacerilor”(„SSA”) din Municipiul Hunedoara, 
în vederea folosirii acestuia ca birou, a constatat următoarele: 
 
 - Nimu Ioan – Director executiv Direcția tehnică – preşedinte de rezervă 19 voturi   
                                                                                                                                   “pentru” 
- Preda Camelia – consilier juridic  Serviciul Fond Locativ – membru rezervă 19 voturi  
                                                                                                                                   “pentru” 
- Nicorici Carmen - inspector de specialitate – Serviciul Administrativ – membru rezervă 19    
                                                                                                                         voturi “pentru”  
 
              În urma acestor rezultate, comisia de rezervă în vederea organizării şi 
desfăşurării licitaţiei publice amintită mai sus,  este următoarea:                                                                                             
 
  - Nimu Ioan – Director executiv Direcția tehnică – preşedinte de rezervă; 
  - Preda Camelia – consilier juridic  Serviciul Fond Locativ – membru rezervă; 
   - Nicorici Carmen - inspector de specialitate – Serviciul Administrativ – membru rezervă. 

 

Art.5-8 se aprobă în unanimitate. 
Hotărârea nr.319/2018 se aprobă în unanimitate. 
 

La punctul 12 al ordinii de zi (se adoptă cu votul a 2/3 din numărul 
consilierilor în funcție). Proiect de hotărâre privind aprobarea încheierii unui act adiţional 
la contractul numărul 297/54/08.09.2015, având ca obiect închirierea  unui spaţiu în 
suprafață de 54,3 mp , situat în Hunedoara, str. C-tin Brâncuşi, Bl. X2, camerele 1 și 2 , cu 
destinația punct de lucru-prestări servicii. 
 

D-nul consilier Scurtu Raul: 
                      „Sunt situații de conflict de interese/incompatibilități, la acest punct?” 
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Nu sunt anunțate 
 

Se dă cuvântul: 
 
- D-lui primar care prezintă Expunerea de motive. 
- Se prezintă raportul comisiei de Buget-aviz favorabil; 
- Se prezintă raportul comisiei Juridice-aviz favorabil; 
- Se prezintă raportul comisiei de Comerț-aviz favorabil; 
- Se prezintă raportul comisiei de Cultură-aviz favorabil; 

 
Întrucât nu sunt înscrieri la cuvânt, se trece la votarea titlului hotărârii, la 

votarea pe articole şi a hotărârii pe ansamblu. 
 
Titlul hotărârii se aprobă în unanimitate 
Art. 1-4 se aprobă în unanimitate. 
Hotărârea nr.320/2018 se aprobă în unanimitate. 

La punctul 13 al ordinii de zi (se adoptă cu votul a 2/3 din numărul 
consilierilor în funcție). Proiect de hotărâre privind încetarea prin acordul părţilor a 
contractului de închiriere nr. 61/273/15.12.2014, pentru terenul situat în Municipiul 
Hunedoara, str. Chizid, FN, aflat în domeniul public al Municipiului Hunedoara, în 
suprafață de 1 mp.    

 
D-nul consilier Scurtu Raul: 

                      „Sunt situații de conflict de interese/incompatibilități, la acest punct?” 
Nu sunt anunțate 

Se dă cuvântul: 
 
-  D-lui primar care prezintă Expunerea de motive. 
- Se prezintă raportul comisiei de Buget-aviz favorabil; 
- Se prezintă raportul comisiei Juridice-aviz favorabil; 
- Se prezintă raportul comisiei de Urbanism-aviz favorabil; 
- Se prezintă raportul comisiei de Comerț -aviz favorabil; 

 
Întrucât nu sunt înscrieri la cuvânt, se trece la votarea titlului hotărârii, la 

votarea pe articole şi a hotărârii pe ansamblu. 
 

Titlul hotărârii se aprobă în unanimitate 
Art. 1-3 se aprobă în unanimitate. 
Hotărârea nr.321/2018 se aprobă în unanimitate. 
 

  La punctul 14 al ordinii de zi (se adoptă cu votul a 2/3 din numărul 
consilierilor în funcție). Proiect de hotărâre privind încetarea prin acordul părţilor a 
contractului de închiriere nr. 392/263/14.06.2018, pentru terenul situat în Curtea 
Exterioară a Castelului Corvinilor, aparținând Municipiului Hunedoara, în suprafață de 10 
mp. 
 

D-nul consilier Scurtu Raul: 
                      „Sunt situații de conflict de interese/incompatibilități, la acest punct?” 
Nu sunt anunțate 
 

Se dă cuvântul: 
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-  D-lui primar care prezintă Expunerea de motive. 
- Se prezintă raportul comisiei de Buget-aviz favorabil 
- Se prezintă raportul comisiei Juridice-aviz favorabil 
- Se prezintă raportul comisiei de Urbanism-aviz favorabil 

                     -  Se prezintă raportul comisiei de Comerț-aviz favorabil 
 

Întrucât nu sunt înscrieri la cuvânt, se trece la votarea titlului hotărârii, la 
votarea pe articole şi a hotărârii pe ansamblu. 

 
Titlul hotărârii se aprobă în unanimitate 
Art. 1-3 se aprobă în unanimitate. 
Hotărârea nr.322/2018 se aprobă în unanimitate. 
 
La punctul 15 al ordinii de zi (se adoptă cu votul a 2/3 din numărul 

consilierilor în funcție). Proiect de hotărâre privind aprobarea transmiterii dreptului de 
concesiune asupra terenului în suprafaţă de 116 mp, proprietate privată a municipiului 
Hunedoara, situat în Hunedoara B-dul. Corvin, nr. 9A, înscris în CF Hunedoara nr. 66794, 
nr. topografic 66794, aferent spațiului comercial existent, către Farcaș Emilia-Mihaela, 
actuala proprietară a spaţiului comercial cumpărat de la Societatea Comser S.R.L. 
Hunedoara. 

  
D-nul consilier Scurtu Raul: 

                      „Sunt situații de conflict de interese/incompatibilități, la acest punct?” 
Nu sunt anunțate 
 

Se dă cuvântul: 
 
-  D-lui primar care prezintă Expunerea de motive. 
- Se prezintă raportul comisiei de Buget-aviz favorabil 
- Se prezintă raportul comisiei Juridice-aviz favorabil 
- Se prezintă raportul comisiei de Urbanism-aviz favorabil 

                      -Se prezintă raportul comisiei de Comerț-aviz favorabil 
 
În continuare se dă cuvântul d-lor consilieri. 
 
D-nul consilier Voinia Claudiu: 
”Am citit proiectul de hotărâre, clar este legal transmiterea dreptului de 

concesiune, fără nici o problemă, doar că am o mică solicitate de clarificat de la d-nul 
secretar. Concesiunea a fost obținută de către o persoană juridică iar acum proprietar este 
o persoană fizică. Se face transmiterea cu același tarif obținut de către persoana juridică?” 

 
D-nul secretar Laslău Militon Dănuţ: 
” Se respectă aceleași tarife. Legea spune doar că se transmite de către noul 

proprietar, nefăcând referință că e persoană fizică sau juridică. Tarifele rămân aceleași.” 
 
D-nul consilier Voinia Claudiu: 
”Ok. Primăria investește puternic în zona B-dului Corvin, valoarea spațiilor 

comerciale de acolo va crește exploziv, dacă ați văzut un tarif de concesiune de 30 și ceva 
de lei/mp/an. Cred că ar fi mii de hunedoreni care ar dori să facă afaceri și să aibă în 
concesiune terenuri cu tarife de 30 și ceva lei/mp/an. Nu mai avem ce face dacă este 
legal.” 
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D-nul secretar Laslău Militon Dănuţ: 
”Legea nu prevede să mărim tariful, nu avem posibilitatea să facem. Este un 

contract în care art.41 din Legea 50, ne obligă să transmitem.” 
 
D-nul consilier Voinia Claudiu: 
”Mulțumesc pentru clarificări.” 
 
D-nul secretar Laslău Militon Dănuţ: 
”Putem încerca în instanță, dar eu zic că nu avem sorț de izbândă.” 
 
Întrucât nu mai sunt înscrieri la cuvânt, se trece la votarea titlului hotărârii, la 

votarea pe articole şi a hotărârii pe ansamblu. 
 
Titlul hotărârii se aprobă în unanimitate 
Art. 1 se aprobă cu 18 voturi ”pentru” și un vot ”abținere”( Borca-Lucan 

Laura Valentina) 
Art. 2 se aprobă cu 17 voturi ”pentru” și 2 voturi ”abținere”( Borca-

Lucan Laura Valentina, Voinia Claudiu) 
Art. 3-5 se aprobă cu 18 voturi ”pentru” și un vot ”abținere”( Borca-

Lucan Laura Valentina) 
Art. 6-7 se aprobă în unanimitate. 
Hotărârea nr.323/2018 se aprobă cu 18 voturi ”pentru” și un vot 

”abținere”( Borca-Lucan Laura Valentina). 
 
La punctul 16 al ordinii de zi (se adoptă cu votul a 2/3 din numărul 

consilierilor în funcție). Proiect de hotărâre privind aprobarea concesionarii prin licitaţie 
publică a unor parcele de teren - lot 36D, 2579 mp, nr. cad. 65595, lot 36E, 1582 mp, nr. 
cad. 67294, lot 23A, 1373 mp, nr. cad. 65908 și lot 23,  3269 mp, nr. cad. 66617, aflate în 
domeniul privat al municipiului Hunedoara şi în administrarea Parc Industrial S.R.L.  
Hunedoara. 

 
D-nul consilier Scurtu Raul: 

                      „Sunt situații de conflict de interese/incompatibilități, la acest punct?” 
Nu sunt anunțate. 

 
Se dă cuvântul: 
 
-  Dlui primar care prezintă Expunerea de motive. 
- Se prezintă raportul comisiei de Buget-aviz favorabil 
- Se prezintă raportul comisiei Juridice-aviz favorabil 
- Se prezintă raportul comisiei de Urbanism-aviz favorabil 
- Se prezintă raportul comisiei de Comerț-aviz favorabil 
 -Se prezintă raportul comisiei de Cultură-aviz favorabil. 

  
Întrucât nu sunt înscrieri la cuvânt, se trece la votarea titlului hotărârii, la 

votarea pe articole şi a hotărârii pe ansamblu. 
 
Titlul hotărârii se aprobă în unanimitate 
Art. 1-5 se aprobă în unanimitate. 
Având în vedere faptul că art. 6 din cadrul proiectului de hotărâre are 

caracter individual (cu privire la persoane) votul va fi secret.  
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Se ia o pauză de 5 minute pentru numărarea voturilor şi încheierea 
procesului-verbal de către comisia de validare. 

 
Comisia de validare, numită în temeiul art.31, alin.(2), şi art.45 alin.(1) din 

Legea administraţiei publice locale nr.215/2001, republicată, cu modificările şi completările 
ulterioare, aprobată prin Hotărârea nr.212/2016 a Consiliului Local al Municipiului 
Hunedoara cu modificările și completările ulterioare, în următoarea componenţă: 

 
1. Popovici Corina Virginia – preşedinte 
2. Fărcaş Bianca - Magdalena – secretar 
3. Giurgiu Radu Bogdan – membru  
4. Kofity Zoltan – membru  
5. Borca-Lucan Laura Valentina – membru 

 
Procedând la numărarea buletinelor de vot privind componenţa comisiei în 

vederea organizării și desfășurării licitaţiei privind concesionarea parcelelor de teren - lot 
36D, 2579 mp, nr. cad. 65595, lot 36E, 1582 mp, nr. cad. 67294, lot 23A, 1373 mp, nr. cad. 
65908 și lot 23,  3269 mp, nr. cad. 66617, aflate în domeniul privat al municipiului 
Hunedoara şi în administrarea Societății Parc Industrial S.R.L. Hunedoara,  a constatat 
următoarele: 

 
-  Ponta Cristina – Administrator public – preşedinte 19 voturi “pentru” 
- Fărcaş Bianca Magdalena – consilier local   19 voturi “pentru” 
- Bistrian Carla Ița – şef serviciu Buget, finanţe, contabilitate– membru 19 voturi “pentru” 
 - Mariana Suciu - şef birou - Registrul Agricol –    membru 19 voturi “pentru” 
- Preda Camelia – consilier juridic Serviciul Fond Locativ – membru 19 voturi “pentru” 
- Şăucă Ştefan –  Serviciul Fiscal Municipal Hunedoara– membru 19 voturi “pentru” 
- Klusch Mihail - administrator Societatea Parc Industrial S.R.L – membru 19 voturi 
“pentru;                       
- Ștefan Gențiana - consilier juridic - Compartiment Concesiuni, Închirieri - secretar în 
cadrul comisiei, fără drept de vot 19 voturi “pentru;                       

 

În urma acestor rezultate, comisia în vederea organizării şi desfăşurării 
licitaţiei publice amintită mai sus,  este următoarea: 

 
- Ponta Cristina – Administrator Public– preşedinte; 
- Fărcaş Bianca Magdalena – consilier local – membru; 
- Bistrian Carla Ița – şef serviciu Buget, finanţe, contabilitate  –    membru; 
- Mariana Suciu - şef birou  Registrul Agricol –    membru; 
- Preda Camelia – consilier juridic Serviciul Fond Locativ – membru; 
- Şăucă Ştefan –  Serviciul Fiscal Municipal Hunedoara – membru; 
- Klusch Mihail - administrator Societatea Parc Industrial S.R.L – membru; 
- Ștefan Gențiana - consilier juridic - Compartiment Concesiuni, Închirieri - secretar în 
cadrul comisiei, fără drept de vot. 
 

Procedând la numărarea buletinelor de vot  privind componenţa comisiei de 
rezervă în vederea organizării și desfășurării  licitaţiei privind concesionarea parcelelor de 
teren - lot 36D, 2579 mp, nr. cad. 65595, lot 36E, 1582 mp, nr. cad. 67294, lot 23A, 1373 
mp, nr. cad. 65908 și lot 23,  3269 mp, nr. cad. 66617, aflate în domeniul privat al 
municipiului Hunedoara şi în administrarea Societății Parc Industrial S.R.L. Hunedoara,  a 
constatat următoarele: 
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- Nimu Ioan – director executiv Direcţia Tehnică – preşedinte de rezervă 19 voturi“pentru”; 
- Popa Daniela Carmen – şef Biroul Impozite şi taxe locale – membru rezervă 19 voturi   
                                                                                                                                  “pentru” 
- Ilea Sorin - consilier local – membru de rezervă 19 voturi”pentru” 
- Mureșan Doru– consilier birou Urbanism– secretar, rezervă 19 voturi”pentru”. 

 
 În urma acestor rezultate, comisia de rezervă în vederea organizării şi 

desfăşurării licitaţiei publice amintită mai sus,  este următoarea:                                                                        
 

 - Nimu Ioan – director executiv Direcţia Tehnică – preşedinte de rezervă; 
 - Popa Daniela Carmen – şef Biroul Impozite şi taxe locale – membru rezervă; 
 -Ilea Sorin - consilier local – membru de rezervă – membru; 
- Mureșan Doru– consilier birou Urbanism-secretar, rezervă. 

 
Art. 7-10 se aprobă în unanimitate. 
Hotărârea nr.324/2018 se aprobă în unanimitate. 
 
La punctul 17 al ordinii de zi (se adoptă cu votul a 2/3 din numărul 

consilierilor în funcție).  Proiect de hotărâre privind închirierea prin licitaţie publică a unui 
teren  în suprafaţă de 126 mp,  înregistrat în domeniul public al Municipiului Hunedoara, 
situat pe  str. Victoriei, platou P-ţa Obor, în vederea amplasării unui chioşc. 

 
D-nul consilier Scurtu Raul: 

                      „Sunt situații de conflict de interese/incompatibilități, la acest punct?” 
Nu sunt anunțate. 
   
  Se dă cuvântul: 
 

- D-lui primar care prezintă Expunerea de motive. 
- Se prezintă raportul comisiei de Buget-aviz favorabil. 
- Se prezintă raportul comisiei Juridice-aviz favorabil. 
- Se prezintă raportul comisiei de Urbanism-aviz favorabil. 
- Se prezintă raportul comisiei de Comerț-aviz favorabil. 

 
Întrucât nu sunt înscrieri la cuvânt, se trece la votarea titlului hotărârii, la 

votarea pe articole şi a hotărârii pe ansamblu. 
 
Titlul hotărârii se aprobă în unanimitate 
Art. 1-3 se aprobă în unanimitate. 
Având în vedere faptul că art. 4 din cadrul proiectului de hotărâre are 

caracter individual (cu privire la persoane) votul va fi secret.  
Se ia o pauză de 5 minute pentru numărarea voturilor şi încheierea 

procesului-verbal de către comisia de validare. 
 
Comisia de validare, numită în temeiul art.31, alin.(2), şi art.45 alin.(1) din 

Legea administraţiei publice locale nr.215/2001, republicată, cu modificările şi completările 
ulterioare, aprobată prin Hotărârea nr.212/2016 a Consiliului Local al Municipiului 
Hunedoara cu modificările și completările ulterioare, în următoarea componenţă: 

 
1. Popovici Corina Virginia – preşedinte 
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2. Fărcaş Bianca - Magdalena – secretar 
3. Giurgiu Radu Bogdan – membru  
4. Kofity Zoltan – membru  
5. Borca-Lucan Laura Valentina – membru 

 
Procedând la numărarea buletinelor de vot privind componenţa comisiei   în 

vederea organizării şi desfăşurării licitaţiei pentru închirierea terenului  în suprafaţă de 126 
mp,  înregistrat în domeniul public al Municipiului Hunedoara, situat pe  str. Victoriei, platou 
P-ţa Obor, în vederea amplasării unui chioşc,  a constatat următoarele: 

 
Ponta Cristina – Administrator public – preşedinte   19 voturi “pentru” 
Muntean Ioan – Consilier  – membru  19 voturi “pentru” 
Pahonțu Cristina – inspector  – membru   19 voturi “pentru” 

             Suciu Mariana - șef Birou Registru Agricol– membru 19 voturi “pentru” 
Ștefan Gențiana Claudia – consilier juridic – membru 19 voturi “pentru” 
 

În urma acestor rezultate, comisia în vederea organizării şi desfăşurării 
licitaţiei publice amintită mai sus,  este următoarea: 

 
Ponta Cristina – Administrator public  – președinte; 
Muntean Ioan – Consilier  – membru; 
Pahonțu Cristina – inspector   – membru; 
Suciu Mariana - șef Birou Registru Agricol– membru; 
Ștefan Gențiana Claudia – consilier juridic– membru. 
 

Procedând la numărarea buletinelor de vot privind componenţa comisiei  de 
rezervă în vederea organizării şi desfăşurării licitaţiei pentru închirierea terenului  în 
suprafaţă de 126 mp,  înregistrat în domeniul public al Municipiului Hunedoara, situat pe  
str. Victoriei, platou P-ţa Obor, în vederea amplasării unui chioşc,  a constatat următoarele: 
 
 Nimu Ioan – director executiv Direcţia Tehnică – preşedinte de rezervă 19 voturi “pentru”; 
 Preda Camelia– consilier juridic  Serviciul Fond locativ - membru rezervă 19 voturi 
“pentru”; 
 Palaghiu Doina – inspector de specialitate - Birou încasări și inventar – membru 19 
voturi”pentru”. 

 

 În urma acestor rezultate, comisia de rezervă în vederea organizării şi 
desfăşurării licitaţiei publice amintită mai sus,  este următoarea:                                                                                             

 
 Nimu Ioan – director executiv Direcţia Tehnică – preşedinte de rezervă; 
 Preda Camelia– consilier juridic  Serviciul Fond locativ – membru rezervă; 
 Palaghiu Doina – inspector de specialitate - Birou încasări și inventar – membru 

 
Art. 5-8 se aprobă în unanimitate. 
Hotărârea nr.325/2018 se aprobă în unanimitate. 
 
La punctul 18 al ordinii de zi (se adoptă cu votul majorității consilierilor  

în funcție). Proiect de hotărâre privind alocarea sumei de 26.000 lei, din bugetul local al 
municipiului Hunedoara ca sprijin financiar pentru Biserica reformată din Răcăștie de pe 
raza administrativ - teritorială  a municipiului Hunedoara. 
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D-nul consilier Scurtu Raul: 
                      „Sunt situații de conflict de interese/incompatibilități, la acest punct?” 
Nu sunt anunțate. 
 
  Se dă cuvântul: 
 

-  D-lui primar care prezintă Expunerea de motive. 
- Se prezintă raportul comisiei de Buget   - aviz favorabil. 
- Se prezintă raportul comisiei Juridice      - aviz favorabil. 
- Se prezintă raportul comisiei de Urbanism - aviz favorabil. 
- Se prezintă raportul comisiei de Comerț    - aviz favorabil. 
- Se prezintă raportul comisiei de Cultură     - aviz favorabil. 

 
Întrucât nu sunt înscrieri la cuvânt, se trece la votarea titlului hotărârii, la 

votarea pe articole şi a hotărârii pe ansamblu. 
 
Titlul hotărârii se aprobă în unanimitate 
Art. 1-5 se aprobă în unanimitate. 
Hotărârea nr.326/2018 se aprobă în unanimitate. 
 
La punctul 19 al ordinii de zi (se adoptă cu votul majorității consilierilor 

prezenţi). Proiect de hotărâre pentru abrogarea Hotărârii Consiliului Local nr.212/2018 
privind stabilirea componenței colegiului director al Direcției de Asistență Socială  a 
Municipiului Hunedoara. 

 
D-nul consilier Scurtu Raul: 

                      „Sunt situații de conflict de interese/incompatibilități, la acest punct?” 
Nu sunt anunțate. 
 

Se dă cuvântul: 
 
-  D-lui primar care prezintă Expunerea de motive. 
- Se prezintă raportul comisiei de Buget-aviz favorabil. 
- Se prezintă raportul comisiei Juridice-aviz favorabil. 
- Se prezintă raportul comisiei de Urbanism-aviz favorabil. 
- Se prezintă raportul comisiei de Comerț-aviz favorabil. 
- Se prezintă raportul comisiei de Cultură-aviz favorabil. 
    
Întrucât nu sunt înscrieri la cuvânt, se trece la votarea titlului hotărârii, la 

votarea pe articole şi a hotărârii pe ansamblu. 
 
Titlul hotărârii se aprobă în unanimitate 
Art. 1-3 se aprobă în unanimitate. 
Hotărârea nr.327/2018 se aprobă în unanimitate. 

 
La punctul 20 al ordinii de zi (se adoptă cu votul a 2/3 din numărul  

consilierilor în funcție). Proiect de hotărâre privind vânzarea locuinţei convenabile, 
situată în Municipiul Hunedoara, strada Eliberării, nr. 5, bl. 2, sc. C, et. II, ap. 46. 

 
D-nul consilier Scurtu Raul: 

                      „Sunt situații de conflict de interese/incompatibilități, la acest punct?” 
Nu sunt anunțate. 
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Se dă cuvântul: 
 
   -  D-lui primar care prezintă Expunerea de motive. 
   -    Se prezintă raportul comisiei de Buget-aviz favorabil. 
   -  Se prezintă raportul comisiei Juridice-aviz favorabil. 
   -  Se prezintă raportul comisiei de Cultură-aviz favorabil. 
 
Întrucât nu sunt înscrieri la cuvânt, se trece la votarea titlului hotărârii, la 

votarea pe articole şi a hotărârii pe ansamblu. 
 
Titlul hotărârii se aprobă în unanimitate 
Art. 1-6 se aprobă în unanimitate. 
Hotărârea nr.328/2018 se aprobă în unanimitate. 
 
La punctul 21 al ordinii de zi (se adoptă cu votul a 2/3 din numărul  

consilierilor în funcție). Proiect de hotărâre privind vânzarea locuinţei convenabile, 
situată în Municipiul Hunedoara, strada Eliberării, nr. 3, bl. 8, sc. D, et. II, ap. 73. 

 
D-nul consilier Scurtu Raul: 

                      „Sunt situații de conflict de interese/incompatibilități, la acest punct?” 
Nu sunt anunțate. 
 

Se dă cuvântul: 
 
   -  D-lui primar care prezintă Expunerea de motive. 
   -    Se prezintă raportul comisiei de Buget-aviz favorabil. 
   -  Se prezintă raportul comisiei Juridice-aviz favorabil. 
   -  Se prezintă raportul comisiei de Cultură-aviz favorabil. 
 
Întrucât nu sunt înscrieri la cuvânt, se trece la votarea titlului hotărârii, la 

votarea pe articole şi a hotărârii pe ansamblu. 
 
Titlul hotărârii se aprobă în unanimitate 
Art. 1-6 se aprobă în unanimitate. 
Hotărârea nr.329/2018 se aprobă în unanimitate. 
 
La punctul 22 al ordinii de zi (se adoptă cu votul  majorității consilierilor 

în funcție). Proiect de hotărâre privind aprobarea acordării subvenţiei de la bugetul local 
al municipiului Hunedoara pentru activitatea Serviciului de transport public local de 
persoane prin curse regulate în municipiul Hunedoara pentru luna iulie 2018. 

 
D-nul consilier Scurtu Raul: 

                      „Sunt situații de conflict de interese/incompatibilități, la acest punct?” 
Nu sunt anunțate. 
 

Se dă cuvântul: 
 
   -  D-lui primar care prezintă Expunerea de motive. 
   -    Se prezintă raportul comisiei de Buget-aviz favorabil. 
   -  Se prezintă raportul comisiei Juridice-aviz favorabil. 
   -  Se prezintă raportul comisiei de Urbanism-aviz favorabil. 
   -  Se prezintă raportul comisiei de Comerţ-aviz favorabil. 
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Întrucât nu sunt înscrieri la cuvânt, se trece la votarea titlului hotărârii, la 
votarea pe articole şi a hotărârii pe ansamblu. 

 
Titlul hotărârii se aprobă cu 18 voturi ”pentru” și un vot ”împotrivă” 

(Giurgiu Radu Bogdan) 
Art. 1-3 se aprobă cu 18 voturi ”pentru” și un vot ”împotrivă” (Giurgiu 

Radu Bogdan) 
Art. 4 se aprobă în unanimitate. 
Hotărârea nr.330/2018 se aprobă cu 18 voturi ”pentru” și un vot 

”împotrivă” (Giurgiu Radu Bogdan). 
 
La punctul 23 al ordinii de zi (se adoptă cu votul a 2/3 din numărul  

consilierilor în funcție). Proiect de hotărâre privind aprobarea trecerii din domeniul public 
în domeniul privat  al municipiului Hunedoara, a  imobilului Apartament III, în suprafață 
utilă de 40 mp, înscris în CF nr.69173-C1-U3, nr.top.567/2/3, situat în   municipiul 
Hunedoara, Piața Libertății nr.20. 

 
D-nul consilier Scurtu Raul: 

                      „Sunt situații de conflict de interese/incompatibilități, la acest punct?” 
Nu sunt anunțate. 

 
Se dă cuvântul: 
 
   -  D-lui primar care prezintă Expunerea de motive. 
   -    Se prezintă raportul comisiei de Buget-aviz favorabil. 
   -  Se prezintă raportul comisiei Juridice-aviz favorabil. 
   -  Se prezintă raportul comisiei de Urbanism-aviz favorabil. 
   -  Se prezintă raportul comisiei de Comerţ-aviz favorabil. 
 
Întrucât nu sunt înscrieri la cuvânt, se trece la votarea titlului hotărârii, la 

votarea pe articole şi a hotărârii pe ansamblu. 
 

Titlul hotărârii se aprobă în unanimitate 
Art. 1-3 se aprobă în unanimitate. 
Hotărârea nr.331/2018 se aprobă în unanimitate. 
 
La punctul 24 al ordinii de zi (se adoptă cu votul a 2/3 din numărul  

consilierilor în funcție.). Proiect de hotărâre privind aprobarea transmiterii în 
administrare a Instalației RX - diagnostic de tip Computer Tomograf cu minim16 slice-uri 
către Spitalul Municipal „Dr. Alexandru Simionescu Hunedoara”. 

 
D-nul consilier Scurtu Raul: 

                      „Sunt situații de conflict de interese/incompatibilități, la acest punct?” 
Nu sunt anunțate. 

 
Se dă cuvântul: 
 
   -  D-lui primar care prezintă Expunerea de motive. 
   -    Se prezintă raportul comisiei de Buget-aviz favorabil. 
   -  Se prezintă raportul comisiei Juridice-aviz favorabil. 
   -  Se prezintă raportul comisiei de Urbanism-aviz favorabil. 
   -  Se prezintă raportul comisiei de Comerţ-aviz favorabil. 



26 

 

   -  Se prezintă raportul comisiei de Cultură-aviz favorabil. 
 
Întrucât nu sunt înscrieri la cuvânt, se trece la votarea titlului hotărârii, la 

votarea pe articole şi a hotărârii pe ansamblu. 
 

Titlul hotărârii se aprobă în unanimitate 
Art. 1-4 se aprobă în unanimitate. 
Hotărârea nr.332/2018 se aprobă în unanimitate. 
 
La punctul 25 al ordinii de zi (se adoptă cu votul majorităţii  consilierilor  

în funcţie). Proiect de hotărâre privind participarea municipiului Hunedoara prin Consiliul 
Local al municipiului Hunedoara în calitate de coorganizator alături de Asociația „Corvin 
Savaria” Társaság, la organizarea evenimentului ”Zilele Maghiare din Județul Hunedoara”, 
care se va desfășura în perioada 23-30.09.2018 

 
D-nul consilier Scurtu Raul: 

                      „Sunt situații de conflict de interese/incompatibilități, la acest punct?” 
Nu sunt anunțate. 

 
Se dă cuvântul: 
 
   -  D-lui primar care prezintă Expunerea de motive. 
   -    Se prezintă raportul comisiei de Buget-aviz favorabil. 
   -  Se prezintă raportul comisiei Juridice-aviz favorabil. 
   -  Se prezintă raportul comisiei de Cultură-aviz favorabil. 
 
Întrucât nu sunt înscrieri la cuvânt, se trece la votarea titlului hotărârii, la 

votarea pe articole şi a hotărârii pe ansamblu. 
 

Titlul hotărârii se aprobă în unanimitate 
Art. 1-4 se aprobă în unanimitate. 
Hotărârea nr.333/2018 se aprobă în unanimitate. 
 
La punctul 26 al ordinii de zi (se adoptă cu votul majorităţii  consilierilor  

în funcţie). Proiect de hotărâre privind aprobarea alocării sumei de până la 80.000 lei, din 
bugetul local al municipiului Hunedoara, pentru premierea familiilor care au sărbătorit sau 
vor sărbători în acest an „Nunta de Aur”. 

 
D-nul consilier Scurtu Raul: 

                      „Sunt situații de conflict de interese/incompatibilități, la acest punct?” 
Nu sunt anunțate. 

 
Se dă cuvântul: 
 
   -  D-lui primar care prezintă Expunerea de motive. 
   -    Se prezintă raportul comisiei de Buget-aviz favorabil. 
   -  Se prezintă raportul comisiei Juridice-aviz favorabil. 
   -  Se prezintă raportul comisiei de Urbanism-aviz favorabil. 
   -  Se prezintă raportul comisiei de Comerţ-aviz favorabil. 
   -  Se prezintă raportul comisiei de Cultură-aviz favorabil. 
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Întrucât nu sunt înscrieri la cuvânt, se trece la votarea titlului hotărârii, la 
votarea pe articole şi a hotărârii pe ansamblu. 
 

Titlul hotărârii se aprobă în unanimitate 
Art. 1-4 se aprobă în unanimitate. 
Hotărârea nr.334/2018 se aprobă în unanimitate. 
 
La punctul 27 al ordinii de zi (se adoptă cu votul majorităţii  consilierilor  

în funcţie). Proiect de hotărâre privind convocarea Adunării Generale a Asociaților și 
acordarea unui mandat special reprezentantului Municipiului Hunedoara în Adunarea 
Generală a Asociaţilor la Societatea ECO SID S.R.L. Hunedoara. 

 
D-nul consilier Scurtu Raul: 

                      „Sunt situații de conflict de interese/incompatibilități, la acest punct?” 
Nu sunt anunțate. 

 
Se dă cuvântul: 
 
   -  D-lui primar care prezintă Expunerea de motive. 
   -    Se prezintă raportul comisiei de Buget-aviz favorabil. 
   -  Se prezintă raportul comisiei Juridice-aviz favorabil. 
   -  Se prezintă raportul comisiei de Comerţ-aviz favorabil. 
 
În continuare se dă cuvântul d-lor consilieri. 
 
D-nul consilier Giurgiu Radu Bogdan: 
”Ca urmare a faptului că am solicitat de două ori un contract încheiat între 

societatea Eco Sid și societatea ce exploatează terenul companiei, contract pe care l-am 
primit abia azi dimineață, deoarece veniturile pe anul în curs sunt infim previzionate  de 32 
mii lei, deși potențial de exploatare există 4.641.988,89 tone zgură, conform unui 
document ce mi-a fost pus la dispoziție în urma unei măsurători cu drona ce au avut loc în 
aprilie 2017, mă voi abține de la vot. Vă mulțumesc.” 

 
Întrucât nu mai sunt înscrieri la cuvânt, se trece la votarea titlului hotărârii, la 

votarea pe articole şi a hotărârii pe ansamblu. 
 

Titlul hotărârii se aprobă cu 17 voturi ”pentru” și 2 voturi ” abțineri”       
(Giurgiu Radu Bogdan, Sevastru Bujor Virgil) 

Art. 1-3 se aprobă cu 17 voturi ”pentru” și 2 voturi ” abțineri”       
(Giurgiu Radu Bogdan, Sevastru Bujor Virgil) 

Art. 4-5 se aprobă în unanimitate. 
Hotărârea nr.335/2018 se aprobă cu 17 voturi ”pentru” și 2 voturi ” 

abțineri” (Giurgiu Radu Bogdan, Sevastru Bujor Virgil) 
 
La punctul 28 al ordinii de zi (se adoptă cu votul majorităţii  consilierilor  

în funcţie). Proiect de hotărâre privind convocarea Adunării Generale a Asociaților la 
Societatea „PRIM TRANSPREST HUNEDOARA” S.R.L. și acordarea unui mandat special 
reprezentantului Municipiului Hunedoara în Adunarea Generală a Asociaților la Societatea 
„PRIM TRANSPREST HUNEDOARA” S.R.L. 

 
D-nul consilier Scurtu Raul: 

                      „Sunt situații de conflict de interese/incompatibilități, la acest punct?” 
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Nu sunt anunțate. 
 
Se dă cuvântul: 
 
   -  D-lui primar care prezintă Expunerea de motive. 
   -    Se prezintă raportul comisiei de Buget-aviz favorabil. 
   -  Se prezintă raportul comisiei Juridice-aviz favorabil. 
   -  Se prezintă raportul comisiei de Comerţ-aviz favorabil. 
 
În continuare se dă cuvântul d-lor consilieri. 
 
D-nul consilier Giurgiu Radu Bogdan: 
”Dați-mi voie să-i mulțumesc d-lui Fan pentru munca prestată și pentru 

colaborarea de care a dat dovadă pe perioada în care a răspuns de această societate. 
Deși nu  i-am votat solicitările de subvenție, nu înseamnă că nu i-am apreciat implicarea și 
profesionalismul. Îi mulțumesc personal pentru fiecare minut și chiar oră ce mi le-a pus la 
dispoziție de fiecare dată când l-am solicitat în ședințele pe comisii.” 

 
Întrucât nu mai sunt înscrieri la cuvânt, se trece la votarea titlului hotărârii, la 

votarea pe articole şi a hotărârii pe ansamblu. 
 
Titlul hotărârii se aprobă în unanimitate 
Art. 1-7 se aprobă în unanimitate. 
Hotărârea nr.336/2018 se aprobă în unanimitate. 
 
La punctul 29 al ordinii de zi (se adoptă cu votul majorităţii  consilierilor  

în funcţie). Proiect de hotărâre privind aprobarea încheierii unui contract de asociere între 
Municipiul Hunedoara prin Consiliul Local al Municipiului Hunedoara și Judeţul Hunedoara 
prin Consiliul Judeţean Hunedoara, pentru realizarea lucrărilor la obiectivul de investiţii 
„Reabilitare Casa de Cultură din Municipiul Hunedoara”. 

 
D-nul consilier Scurtu Raul: 

                      „Sunt situații de conflict de interese/incompatibilități, la acest punct?” 
Nu sunt anunțate. 

 
Se dă cuvântul: 
 
   -  D-lui primar care prezintă Expunerea de motive. 
   -    Se prezintă raportul comisiei de Buget-aviz favorabil. 
   -  Se prezintă raportul comisiei Juridice-aviz favorabil. 
   -  Se prezintă raportul comisiei de Urbanism-aviz favorabil. 
   -  Se prezintă raportul comisiei de Comerţ-aviz favorabil. 
   -  Se prezintă raportul comisiei de Cultură-aviz favorabil. 
 
În continuare se dă cuvântul d-lor consilieri. 
 
D-nul Bădin Ion: 
”În sfârșit văd că se mișcă treburile după atâtea intervenții ale d-lui Primar. 

Domnule Primar, în condițiile actuale, prin această hotărâre de Consiliu Local care o 
aprobăm astăzi, sper eu, cam ce ar însemna ca termen, există vreun termen previzibil 
pentru ca să se finalizeze aceste lucrări de reamenajare și de reabilitare a zonelor nu ar fi 
trebuit început deja?” 
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D-nul Primar Bobouțanu Dan: 
”Da. În curând acesta este un pas pe care îl așteptăm de mult pentru că 

acolo există din câte am înțeles și un dosar penal privind anumite lucrări care nu au fost 
executate și spun dânșii de la Consiliu Județean că ar fi fost decontate, în sfârșit, este 
problema dânșilor. Noi am solicitat să reluăm totul de la zero, pentru că între timp clădirea 
s-a degradat, sunt foarte mulți ani de zile. Acesta este un contract de asociere prin care 
noi avem obligația de a face anumite lucrări care țin de securitatea la incendiu, pe care îl 
aveam de altfel și înainte și pe care îl menținem. Am și parcurs ceva pași și în direcția 
aceasta, prezentarea documentelor, dânșii urma să facă un nou document de avizare a 
lucrărilor de intervenție urmat de un nou PT și evident execuția. Deci practic Consiliul 
Județean își asumă în continuare responsabilitatea scoaterii la licitație a PT-ului și a 
execuției, cât și întocmirea DALI-ului.  

Ca și termen este greu de spus, pentru că știți și dvs. care este legislația din 
România privind achizițiile publice. Din ceea ce m-am gândit și m-am socotit, având în 
vedere că avem și noi atâtea proiecte și cam cunoaștem timpii, cred că ei vor avea nevoie 
în prima fază, mai ales că au alocat o sumă de 1 milion de lei, să întocmească urgent 
DALI – ul. Să presupunem că până la finalul anului vor reuși, poate chiar mai repede să 
întocmească DALI – ul și eventual, asta ține de o nouă rectificare bugetară făcută la 
nivelul Consiliului Județean, o rectificare pozitivă care să asigure suma necesară în urma 
DALI – ului, ce reiasă din urma DALI – ului, suma necesară pentru proiectare tehnică și 
execuție. Dacă vor reuși, ca suma care trebuie să fie destul de consistentă să fie găsită, 
să fie inclusă în bugetul dânșilor. Undeva în primăvara anului viitor ar trebuie să termine 
PT – ul, poate până în vară să facă licitația pe lucrare, o licitație amplă pentru că suma va 
fi mare. Astfel încât, eu așa preconizez în vara anului viitor, dacă nu avem parte de 
contestații cum avem noi cam peste tot, să înceapă lucrările, dar subliniez încă o dată 
răspunsul meu, aceste termene nu depind de Consiliu Local sau de  Direcția Tehnică a 
noastră. Nu avem nici o legătură, totul depinde doar de Consiliu Județean. Este bine că 
am reușit să o deblocăm, discuțiile au fost foarte multe și să ne punem la aceiași masă să 
ajungem la un numitor comun.” 

 
D-nul Bădin Ion: 
”Vă mulțumim.” 
 
D-nul Primar Bobouțanu Dan: 
”Vă mulțumesc și eu.” 
 
D-nul Giurgiu Radu Bogdan: 
”D-le Bobouțanu, în urmă cu 1 an de zile anunțați trecerea Casei de Cultură 

la Consiliu Județean, deoarece Primăria nu plătește după greșelile altora și pe bani proprii 
Consiliul Județean o va aduce la standardele de folosire. Din câte se vede, ca de obicei 
una se declară, alta se propune și posibil ca alta să se facă. Acum suntem puși în situația 
în care scoatem din buzunarul propriu nici mai mult nici mai puțin de 1.230.000 lei. Ce 
cuprinde exact ce dumneavoastră declarați în 2017, că nu doriți să plătiți fiindcă nu este 
problema Primăriei Hunedoara să remedieze greșelile altora. Și nu mai enumăr cele 5 
aspecte pe care dvs. le-ați enunțat în HCL. De asemenea aș fi așteptat un deviz măcar în 
care să se arate cum se poate ajunge la suma anterior menționată, cea de 1.230.000 lei.             

Cât despre Consiliu Județean, se obligă să aloce din bugetul propriu al 
Județului Hunedoara, fondurile necesare pentru realizarea obiectivului de investiții, inclusiv 
achiziția  dotărilor și echipamentelor aferente obiectivului Casa de Cultură Hunedoara, mai 
puțin obligațiile financiare suportate de Primăria Hunedoara după consultarea Primăriei 
Hunedoara în ceea ce privește volumul și structura investițiilor necesare, adică mai nimic, 
că nu se precizează nimic clar. Deși înclin să cred că sumele pe care dvs. deja le-ați 
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precizat, vor fi comparabile cu cele ale Primăriei. În cazul acesta oare nu este mai bine să 
construim o Casă de Cultură nouă, dacă tot am dat atâtea miliarde? Mai ales că este 
totuși potențial funcțional. De fapt ultima întâlnire oficială a avut loc totuși în 2015 la o 
ședință a PSD – ului și mă întreb dacă de atunci nu s-a făcut absolut nimic cine este oare 
vinovat că acum plătim atâția bani pentru faptul că 3 ani de zile, fosta administrație și 
actuala administrație s-a încăpățânat să nu își asume plata acestei reparații.  

Acum 1 an de zile, am fost singurul care a votat împotriva trecerii Teatrului la 
Consiliu Județean, deoarece nu am crezut că cei de la Consiliu Județean vor da un ban și 
se vede că așa este, nu au dat nici un fel de ban și se bazează tot pe Primăria Hunedoara 
și ajungem din nou la vorbele mele. Mai mult de atât n-am să mai spun, mă abțin de la vot 
fiindcă nu cred în ceea ce va urma. Vă mulțumesc.”  

 
D-nul Primar Bobouțanu Dan: 
”Am răspuns la întrebarea d-lui Bădin și în mare cuprinde și ceea ce spuneți 

dvs.. Suma aceea de bani ați votat-o, pe care o avem noi acolo prinsă, votată la începutul 
anului. Era suficient să citiți atunci și v-ați fi dat seama. Era vorba de asigurarea finanțării 
și pe vechiul și pe noul, pentru securitatea la incendiu. Deci nu este ceva nou, este ceva 
vechi pe are l-ați avut. Probabil atunci nu ați citit suficient. 

 Eu cred că Consiliul Județean, găsind această soluție, și ei astăzi votează la 
rândul lor acordul acesta de asociere, au găsit calea legală, pentru că între timp se 
schimbă legislația, nu este nimic nou sub soare, de multe ori se schimbă legislația și 
trebuie să te conformezi. Dacă dvs. doriți să vă abțineți de la vot să reparăm Casa de 
Cultură, abțineți-vă, este dreptul dvs.. Să construim una nouă? Nu cred că este cazul. Eu 
vă propun să votăm să o reparăm. Mulțumesc.” 

 
Întrucât nu mai sunt înscrieri la cuvânt, se trece la votarea titlului hotărârii, la 

votarea pe articole şi a hotărârii pe ansamblu. 
 
Titlul hotărârii se aprobă cu 17 voturi ”pentru” și 2 voturi ”abțineri”       

(Giurgiu Radu Bogdan, Sevastru Bujor Virgil) 
Art. 1-3 se aprobă cu 17 voturi ”pentru” și 2 voturi ”abțineri”       

(Giurgiu Radu Bogdan, Sevastru Bujor Virgil) 
Art. 4 se aprobă cu 18 voturi ”pentru” și un vot ”abținere”  (Giurgiu 

Radu Bogdan) 
Hotărârea nr.337/2018 se aprobă cu 17 voturi ”pentru” și 2 voturi             

” abțineri” (Giurgiu Radu Bogdan, Sevastru Bujor Virgil) 
 
Se va lua o pauză de 20 de minute pentru studierea materialelor şi 

întocmirea avizelor comisiilor de specialitate pentru proiectele de hotărâre. 
 
A părăsit sala de şedinţă dl. consilier Ardelean Daniel Cosmin, numărul 

consilierilor locali prezenţi este de 18 în momentul de faţă. 
 
La punctul 30 al ordinii de zi (se adoptă cu votul majorităţii consilierilor  

în funcţie). Proiect de hotărâre privind aprobarea documentației tehnico-economice faza 
Studiu de fezabilitate cu elemente de DALI și a indicatorilor tehnico-economici pentru 
obiectivul de investiţii ”Modernizarea transportului în municipiul Hunedoara prin investiții în 
transportul public ecologic – Coridorul Central”. 

 
D-nul consilier Scurtu Raul: 

                      „Sunt situații de conflict de interese/incompatibilități, la acest punct?” 
Nu sunt anunțate. 
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Se dă cuvântul: 
 
   -  D-lui primar care prezintă Expunerea de motive. 
   -    Se prezintă raportul comisiei de Buget-aviz favorabil. 
   -  Se prezintă raportul comisiei Juridice-aviz favorabil. 
   -  Se prezintă raportul comisiei de Urbanism-aviz favorabil. 
   -  Se prezintă raportul comisiei de Comerţ-aviz favorabil. 
   -  Se prezintă raportul comisiei de Cultură-aviz favorabil. 
 
Întrucât nu sunt înscrieri la cuvânt, se trece la votarea titlului hotărârii, la 

votarea pe articole şi a hotărârii pe ansamblu. 
 

Titlul hotărârii se aprobă în unanimitate 
Art. 1-6 se aprobă în unanimitate. 
Hotărârea nr.338/2018 se aprobă în unanimitate. 
 
La punctul 31 al ordinii de zi (se adoptă cu votul majorităţii consilierilor  

în funcţie). Proiect de hotărâre privind aprobarea documentației tehnico-economice faza 
Studiu de fezabilitate cu elemente de DALI și a indicatorilor tehnico-economici pentru 
obiectivul de investiţii ”Modernizarea transportului în municipiul Hunedoara prin investiții în 
transportul public ecologic – Coridorul de Est”. 

 
D-nul consilier Scurtu Raul: 

                      „Sunt situații de conflict de interese/incompatibilități, la acest punct?” 
Nu sunt anunțate. 

 
Se dă cuvântul: 
 
   -  D-lui primar care prezintă Expunerea de motive. 
   -    Se prezintă raportul comisiei de Buget-aviz favorabil. 
   -  Se prezintă raportul comisiei Juridice-aviz favorabil. 
   -  Se prezintă raportul comisiei de Urbanism-aviz favorabil. 
   -  Se prezintă raportul comisiei de Comerţ-aviz favorabil. 
   -  Se prezintă raportul comisiei de Cultură-aviz favorabil. 
 
Întrucât nu sunt înscrieri la cuvânt, se trece la votarea titlului hotărârii, la 

votarea pe articole şi a hotărârii pe ansamblu. 
 

Titlul hotărârii se aprobă în unanimitate 
Art. 1-6 se aprobă în unanimitate. 
Hotărârea nr.339/2018 se aprobă în unanimitate. 
 
La punctul 32 al ordinii de zi (se adoptă cu votul majorităţii consilierilor  

în funcţie). Proiect de hotărâre privind aprobarea documentației tehnico-economice faza 
Studiu de fezabilitate cu elemente de DALI și a indicatorilor tehnico-economici pentru 
obiectivul de investiţii ”Modernizarea transportului în municipiul Hunedoara prin investiții în 
transportul public ecologic – Coridorul de Vest”. 

 
D-nul consilier Scurtu Raul: 

                      „Sunt situații de conflict de interese/incompatibilități, la acest punct?” 
Nu sunt anunțate. 
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Se dă cuvântul: 
 
  -   D-lui primar care prezintă Expunerea de motive. 
   -    Se prezintă raportul comisiei de Buget-aviz favorabil. 
   -  Se prezintă raportul comisiei Juridice-aviz favorabil. 
   -  Se prezintă raportul comisiei de Urbanism-aviz favorabil. 
   -  Se prezintă raportul comisiei de Comerţ-aviz favorabil. 
   -  Se prezintă raportul comisiei de Cultură-aviz favorabil. 
 
Întrucât nu sunt înscrieri la cuvânt, se trece la votarea titlului hotărârii, la 

votarea pe articole şi a hotărârii pe ansamblu. 
 

Titlul hotărârii se aprobă în unanimitate 
Art. 1-6 se aprobă în unanimitate. 
Hotărârea nr.340/2018 se aprobă în unanimitate. 
 
La punctul 33 al ordinii de zi (se adoptă cu votul majorităţii consilierilor  

în funcţie). Proiect de hotărâre privind aprobarea modificării Hotărârii Consiliului Local al 
Municipiului Hunedoara nr.92/2017. 

 
D-nul consilier Scurtu Raul: 

                      „Sunt situații de conflict de interese/incompatibilități, la acest punct?” 
Nu sunt anunțate. 

 
Se dă cuvântul: 
 
  -  D-lui primar care prezintă Expunerea de motive. 
   -    Se prezintă raportul comisiei de Buget-aviz favorabil. 
   -  Se prezintă raportul comisiei Juridice-aviz favorabil. 
   -  Se prezintă raportul comisiei de Urbanism-aviz favorabil. 
   -  Se prezintă raportul comisiei de Comerţ-aviz favorabil. 
   -  Se prezintă raportul comisiei de Cultură-aviz favorabil. 
 
Întrucât nu sunt înscrieri la cuvânt, se trece la votarea titlului hotărârii, la 

votarea pe articole şi a hotărârii pe ansamblu. 
 

Titlul hotărârii se aprobă în unanimitate 
Art. 1-4 se aprobă în unanimitate. 
Hotărârea nr.341/2018 se aprobă în unanimitate. 
 
La punctul 34 al ordinii de zi (se adoptă cu votul a 2/3 din numărul 

consilierilor în funcție). Proiect de hotărâre privind constatarea modificării elementelor de 
identificare a unor imobile străzi din Inventarul bunurilor care aparțin domeniului public al 
Municipiului Hunedoara. 

 
D-nul consilier Scurtu Raul: 

                      „Sunt situații de conflict de interese/incompatibilități, la acest punct?” 
Nu sunt anunțate. 

 
Se dă cuvântul: 
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   -  D-lui primar care prezintă Expunerea de motive. 
   -    Se prezintă raportul comisiei de Buget-aviz favorabil. 
   -  Se prezintă raportul comisiei Juridice-aviz favorabil. 
   -  Se prezintă raportul comisiei de Urbanism-aviz favorabil. 
   -  Se prezintă raportul comisiei de Comerţ-aviz favorabil. 
   -  Se prezintă raportul comisiei de Cultură-aviz favorabil. 
 
Întrucât nu sunt înscrieri la cuvânt, se trece la votarea titlului hotărârii, la 

votarea pe articole şi a hotărârii pe ansamblu. 
 

Titlul hotărârii se aprobă în unanimitate 
Art. 1-3 se aprobă în unanimitate. 
Hotărârea nr.342/2018 se aprobă în unanimitate. 
 
 
35. Diverse. 
 
D-nul consilier Giurgiu Bogdan: 
„Mulțumesc. Revin pentru a treia oară cu rugămintea ca scările ce leagă OM-ul 

mic cu BCR să fie reabilitate și dotate cu o balustradă cu mâner, precizez că în zonă locuiesc 
mulți pensionari iar aceste scări reprezintă pentru ei o cale directă și mai scurtă ce îi leagă de 
oraș. Va veni iarna, înghețul, și o balustradă cu mână curentă ar oferi stabilitate la urcare și 
coborâre  persoanelor în vârstă și nu numai.  

La punctul doi. În Micro 5, pe strada Zambilelor există un spațiu de joacă destinat 
copiilor. Cum numărul micuților este mare dar și diferența de vârstă între ei, iar dotarea parcului 
este aleasă pentru o categorie de vârstă mai fragedă, cutuma face ca acest părculeț să fie 
folosit de cei mici, iar cei mari, de peste 11 ani, clasele 5-8, ce preferă jocurile cu mingea, de 
exemplu fotbalul, să fie nevoiți a folosi drumurile publice sau pereții blocurile, în condițiile în 
care drumul este extrem de aglomerat cu autoturisme. Cum în zona respectivă mai există un 
mini părculeț dotat cu tobogane și leagăne dar tot pentru cei mici, vă propun să amenajați și un 
loc pentru cei mari, ce au deja alte preferințe de joacă comparativ cu cei de la grădiniță sau 
clasele 1-4. Locuitorii din zonă chiar vă propun ca terenul din fața unei clădiri de tip punct 
electric, păstrând standardele de siguranță, să fie transformată într-un loc de joacă cu mingea. 

La punctul 3. Clădirea Siderurgistrul este pe care să se distrugă iar la Popicărie a 
început să apară pe ziduri tot felul de graffiti ce nu își au locul acolo, iar dacă mergeți efectiv pe 
lângă clădire veți observa că geamurile de la etaj au fost schimbate și resturile de sticlă sunt 
chiar la marginea de jos a zidului, așa cum au fost probabil împinse din înăuntru în afară. Deși 
nu sunt în patrimoniul Primăriei, vă rog să luați legătura cu sindicatul și cu conducerea Arcelor 
Mittal, deoarece cele două clădiri sunt totuși emblematice pentru oraș. Popicăria a găzduit 
campionate mondiale și zilele acestea chiar un campionat național de seniori iar clubul 
Siderurgistrul inaugurat în 1958 a slujit ca inspirație pentru interiorul sălii Palatului. Sper ca în 
urma intervenției dvs. să se intervină măcar la nivelul Popicăriei, ce este totuși utilizată, și ar fi 
mare păcat să o lăsăm vandalizată la exterior. 

 Am discutat cu foarte mulți oameni ce se plâng că sunt foarte multe musculițe, 
țânțari, furnici, omizi, insecte, ce s-au înmulțit în ultima vreme într-un număr foarte mare. Vă 
întreb când a hotărât Primăria să execute o dezinsecție generalizată la nivelul întregului oraș? 

Pe data de 11.07 am depus la CIC două solicitări. Una pentru transformarea unei 
treceri pietonale obișnuite într-o trecere 3D și a doua pentru vopsirea a 3 băncuțe în Parcul 
Tineretului. Doresc să aflu când voi primi răspuns, deoarece termenul legal de rezolvarea este 
de 30 de zile și au trecut deja 50, mai ales că pentru cererea legată de băncuțe am primit 
răspuns că s-a aprobat, dar încă nu v-ați decis pentru ce băncuțe și din ce parc veți da avizul. 
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De asemenea șantierul de la  pietonală, vă rog a semnaliza în mod corespunzător 
cu panouri, conform Ordinului 63/1998, unde la art. 2 se precizează că: modelul acestui panou 
prezentat în anexă va fi  înmânat obligatoriu odată cu acesta, beneficiarului, de către 
eliberatorul autorizației de construire, iar la art. 3 se spune că: neafișarea panoului de 
identificare se va sancționa cu sistarea imediată a lucrărilor. Situația actuală este ilară, dvs. 
eliberați autorizația, dvs. o înmânați constructorului și tot dvs. vă opriți lucrările, deoarece nu ați 
îndeplinit cele două condiții anterioare.  

În altă ordine de idei, vă rog a învăța din greșeli și a nu le mai repeta. V-am atras 
atenția și anul trecut că lucrările în zonele comerciale nu se încep în plin sezon, când este 
cerere ci după terminarea lui. De exemplu pe Corvin nu sunt afectați doar patronii ci și angajații 
plus clienții. Repet, mai ales că a fost luna august, cea mai productivă din an, iar banii de salarii 
se câștigă din vânzări. De asemenea vă rog să încercați a termina lucrările în termen scurt, 
deoarece, gândiți-vă ce înseamnă pentru un plătitor de taxe din zona respectivă, să rămână 3-4 
luni fără majoritatea clienților. Chinezii termină un hotel cu 30 de etaje în 7 zile și dvs. terminați 
o stradă în 3-4 luni. 

 Aș mai fi interesat cât costă zgura folosită pentru lucrarea de la pietonală, nu de 
alta dar Eco Sid solicită să-i luăm în calcul un buget de 32 mii lei pe un an în urmă, la un preț de 
0,4 lei tona. Aș dori să știu la cât o cumpără Primăria? Vă mulțumesc.” 

 
 
D-nul primar Bobouțanu Dan: 
„De ce să o cumpere Primăria? Nu înțeleg. Încă o dată, întrebarea cu zgura.” 
 
 
D-nul consilier Giurgiu Bogdan: 
„Cât va plăti Primăria pentru zgură?” 
 
 
D-nul primar Bobouțanu Dan: 
„Nimic.” 
 
 
D-nul consilier Voinia Claudiu: 
„Lucrarea o face o firmă.” 
 
 
D-nul consilier Giurgiu Bogdan: 
„Ok. Firma privată plătește. Vă întreb cu cât se va cumpăra zgura?” 
 
 
D-nul primar Bobouțanu Dan: 
„O cumpără firma. Bănuiesc că știați.” 
 
 
D-nul consilier Giurgiu Bogdan: 
„Ok. Mulțumesc.” 
 
 
D-nul consilier Voinia Claudiu: 
„Aș dori să abordez o problemă, este un fenomen deosebit, este anul centenarului 

și doream ca și Hunedoara să contribuie prin mai multe activități la celebrarea lui. Am avut o 
discuție cu dl. primar, mi s-au spus anumite activități, chiar sunt încântat de ele, o să-l rog să 
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aducă și la cunoștința consilierilor și poate putem să facem și un pic mai mult, pentru că este un 
an deosebit care trebuie să rămână în amintirea tuturor locuitorilor Hunedoarei.” 

 
D-nul primar Bobouțanu Dan: 
„Precum știți ați aprobat în calendarul de evenimente anumite manifestări de 1 

Decembrie, noi încercăm să furăm startul cu o zi, vom începe din 30 Noiembrie. Vom face la 
Castel o invitație, ne-am gândit cetățenilor de onoare ai Municipiului Hunedoara, presei care a 
marcat prin diferite articole acest eveniment care a ținut în mod special de Municipiul 
Hunedoara, personalităților care au primit Diploma de Excelență din partea Consiliului Local, 
oamenilor de afaceri care contribuie la bugetul local, distinșilor profesori așa cum ați și văzut 
astăzi au fost în sală cred că toți directorii de la toate colegiile din Municipiu Hunedoara, pentru 
ași aduce susținerea față de echipa de la Traian Lalescu. Evident că veți veni și dvs. cu alte 
invitații. Vom avea un concert acolo in sala Dietei. A doua zi, încă lucrăm e adevărat la caietul 
de sarcini pentru evenimentul de la 1 Decembrie, vrem să-l pregătim din timp. Pe lângă 
spectacolele care vor fi în Parcul Tineretului, intenționăm într-un parteneriat cu Consiliul 
Județean și cu Prefectura, să facem o paradă militară și la Hunedoara. Conform regulamentelor 
în vigoare, paradele militare, de regulă, se țin în capitala județului, de aceea tot timpul la Deva 
se face această paradă, dar prin solicitările pe care urmează să le facem, vrem să facem o 
paradă militară și la Hunedoara și din motivul pe care l-ați spus dvs.. 

 Dacă considerați că sunt și alte idei, suntem deschiși la orice propunere care 
poate fi asigurată din bugetul local în acel moment.” 

 
 
D-na delegat sătesc Dorina Szabo: 
”Am câteva probleme. De o săptămână s-a trecut de la alimentarea cu apă, de la 

conducta veche la cea nouă. S-au decopertat căminele în zona transformator până la fosta 
poștă. Sunt gropi cam de 20 cm, dacă dai cu mașina, și nu ai cum să le ocolești, îți rupi mașina. 
Aș ruga, dl. primar, dacă se poate să dăm măcar o lamă, să îndreptăm, să luăm stratul superior. 
Asta este una din probleme.  

La nivelul Pestișului sunt prea puține containere pentru selecționarea selectivă a 
gunoiului. Vă dau un exemplu: am solicitat telefonic pe dl. Marinică, dânsul mi-a spus că nu 
prea are containere. În zona Bulbucan, acolo nu este nici un container și acolo e totuși un spațiu 
comercial până la urmă și e foarte departe de acolo, oricât de bună intenție ar avea oamenii, să-
l ducă până la Căminul Cultural. Aș ruga numai două containere acolo.” 

 
 
D-nul primar Bobouțanu Dan: 
„Vă referiți la containere pentru sticlă…” 
 
 
D-na delegat sătesc Dorina Szabo: 
”…și dacă se poate ori să se ridice mai des gunoiul, mă refer la cel selectiv pe 

plastic și metal, ori să suplimenteze cu câte o pubelă în plus la fiecare colț. Am mai fost 
solicitată de o parte din oamenii tot din zona de la Bulbucan, acolo pe vremuri era garajul de la 
ICSH, apoi a venit SIRD-ul cu stația de asfalt. Acum cineva scoate pomi, nu știu dacă știți, 
probabil că știți, că locuitorii din zona respectivă, prin hotărâre judecătorească au obținut să se 
planteze pomi între SIRD și grădinile lor, niște plopi ca să mai atenueze din zgomot. Acum, 
cineva, a scos pomii respectivi. Eu m-am interesat la serviciul Urbanism, nu există nici un fel de 
autorizație de spargere, de nici un fel, nu știau. Ieri m-am dus totuși acolo și până la urmă am 
dat de cei care fac lucrul acesta. Nu știu, dânsul a spus că e privat, nu-mi dă socoteala, nu știu 
ce se face acolo. Oamenii se tem că se va face, de fapt sunt, se fac tot felul de drifturi și 
oamenii sunt deranjați. Fiind pățiți înainte cu stația de asfalt, se tem acum că se vor face 
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concursuri. Nu știu dacă știți dl. primar unde este. La urcarea pe pod în dreapta unde avea 
SIRD-ul stația de asfalt. 

Încă o problemă, am mai avut o solicitare pentru repararea locului de joacă pentru 
copii. Nu s-a făcut, dar s-a început și pentru asta mulțumim, un teren de sport care e lângă locul 
de joacă al copiilor.  

Tot acolo se poate repara și gardul, e tot în zona respectivă. Am fost și acolo la 
terenul de sport, am rugat să-mi prezinte o planșă să văd dacă este prevăzut un grup social. 
Lucrătorii au zis, că este școală, dar după masa când de obicei se joacă fotbal, școala este 
închisă. Nu știu dacă este prevăzut, poate dl. Nimu îmi spune, dacă este prevăzut un grup 
social acolo. A fost unul de când eram eu copil și s-a demolat. Cred că era bine să se monteze 
o toaletă ecologică, pentru că așa mi se pare corect. Dl. Nimu, poate îmi spuneți după 2 ani, 
care este situația Căminului Cultural? Mulțumesc.” 

 
 
D-nul primar Bobouțanu Dan: 
„Angajatul primăriei răspunde angajatului primăriei. Vă rog, în scris, faceți 

angajatului primăriei o informare.” 
 
 
D-nul Popovici Virgil: 
”Sunt administratorul de la Eco Sid, și aș vrea să-i răspund d-lui consilier Giurgiu, 

referitor la zăcământul de zgură. Văzut din dronă, i-aș face o invitație oficială d-lui consilier 
Giurgiu, când dorește dânsul, asigur transport, pe teren. Una se vede din avion și alta e 
realitatea pe teren. Mulțumesc.” 

 
 
D-nul Tălăban: 
”Mă numesc Tălăban. Am trei probleme. Prima problemă care este, în Micro 3, 

dacă s-ar putea face un teren de joacă pentru copii, pentru fotbal sau minifotbal între K 5 - V 4 
și A 11, deoarece copiii nu au unde să se joace și vorba d-lui consilier Giurgiu, ar trebui să 
facem așa ceva,  la grădiniță rup tot pe acolo, dacă am face un teren de fotbal închis ca și  la 
Deva, ar fi un lucru foarte bun și sper că primărie va rezolva acest lucru. 

 A doua problemă. Ar fi bine ca sus la spital, s-ar putea face o parcare mai mare, 
deoarece e teroare acolo. Toți care vin din afara județului, din județ, e teroare că nu au unde să 
parcheze mașinile. S-ar putea face că e zona acea verde acolo, ar putea să mai rămână, dar s-
ar putea face un lucru bun. Locatarii Hunedoarei mulțumește primăriei, pentru că au rămas 
surprinși, văd că dl. Ardelean nu e aici, probabil i-o fost frică când m-o văzut pe mine ….    
contrariul, că de ce să angajeze oameni să păzească și să dea bani. Eu aș fi dorit ca dl. 
Ardelean să vină să vadă cum a spus și d-nul Giurgiu de Siderurgistul, să vadă acum  interiorul 
Siderurgistului ce frumos este, nu mai sar șmecherii în spatele oamenilor la plase să le i-a 
plasele, se poate trece frumos. Un lucru care a mai rămas acolo, a rămas să se facă gardul 
acela pe care dl. Arion, bine mersi, l-a demolat și nu este. Intră toate mașinile care vin la spital, 
intră direct acolo și chiar pe zona la mijloc unde au fost trandafiri, nu mai sunt. Zonă verde nu 
mai este, nimic absolut. 

Al treilea lucru. La Răcăștie, văd că nu este reprezentantul Răcăștiei, în teritoriu 
mă duc și eu că vorba aceea viața mea a fost să fiu între oameni. La Răcăștie la intrare, se 
poate face pentru copii care merg la școală, pentru oameni care vin la piață în oraș, îi plouă. 
Stau în parcare și pur și simplu plouă pe ei. Plouă, ninge, vai și amar. Au mai fost ridicate  la d-
nul Arion,  nu s-a făcut nimic. Sper că primăria i-a în seamă ceea ce am vorbit, ca să fie 
mulțumiți și oamenii de la Răcăștie.  
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Încă o dată, văd că s-a început curățirea orașului, vă rog să mă credeți, oamenii, 

nu țin politic nimic absolut, se vede că orașul e oraș nu comună, o fost și înainte când o fost 
Combinatul, dar e un lucru foarte frumos când te uiți și mergi seara, d-lor consilieri mergeți între 
oameni, între micro raioane, vorbiți cu oamenii că nu vă cunosc, se termină mandatul și mai 
cereți să fiți încă un mandat, nu are rost. D-nii consilieri de ce pot să meargă? Se vede că vin 
pe teren, nu contează că sunt de la nu știu ce partid, partidul social care conducem, dar se vede 
mișcările de când… d-le primar, oamenii sunt mulțumiți de dvs. fără rușine, nu țin cu nimeni 
absolut. Unii consilieri nu vor să meargă Hunedoara bine, nu vor să se vadă, că vin toți la 
Castel, uitați ce frumos oraș tot absolut, uitați ce frumos arată Hunedoara.  Suntem hunedoreni 
de viță nobilă, dl. consilier, nu mai începeți să fiți contra unul la alții. Faceți ca Hunedoara, că 
hunedorenii vor vota și dacă doriți să mai fiți votați, vă rog frumos să fiți uniți unii cu alții. Nu 
contra primar, că e primar nu are ce să facă, în loc să fie Hunedoara frumoasă, dvs. sunteți 
contra. Asta spun și oamenii, mergeți în teritoriu că vă trag de urechi, vă rog să mă credeți.” 

 
 
D-nul consilier Scurtu Raul: 

                     „Declar ședința închisă. Mulțumesc.” 
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